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> Matjaž Lenassi 
predsednik uprave 

V jesen in zimo z novo energijo 
in zagonom 

Matjaž Lenassi, 

predsednik uprave 

Čeprav je  bil čas dopustov in kot bi se mediji 

izrazili čas »kislih kumaric«, se j e  v Alpini  veliko 

dogajalo. V začetku julija smo praznovali 60-

letnico Alpine, ki smo j o  obeležili z dnevom odprtih 

vrat Alpine, slavnostno podelitvijo priznanj za 

življenjsko delo in prispevek k razvoju Alpine in 

veselim rajanjem o b  glasbi skupine Čuki. Udeležba 

na dogodku je  bila zelo velika, kar potrjuje našo 

dolgoletno tradicijo, obstoj in delovanje podjetja. 

Hkrati bi lahko rekli, da kaže zaupanje v prihodnost, 

ki j o  gradimo. Tudi v poletnih mesecih proizvodnja 

v Alpini  ni obstala, saj se trudimo izdelati naročeno 

obutev. V septembru smo izvedli nekaj sestankov 

in srečanj. Imeli smo športni miting distributerjev 

v Žireh. Na njem smo potrdili kolekcijo športne 

obutve za prihodnjo sezono. V Bernardinu je  bila 

redna polletna poslovodska konferenca, kjer so 

poslovodje tokrat prvič popolnoma samostojno 

izbirali kolekcijo obutve, ki j o  bodo prodajali v sezoni 

pomlad/poletje 2008.  In še marsikaj se je  zgodilo v 

tem času. 

Vsi se zavedamo, da poslujemo v problematični 

panogi in se vsakodnevno bojujemo z vedno hujšo 

konkurenco nizko cenovne obutve. Ravno t o  je  bila 

tudi tematika evropske tehnološke platforme za 

obutveno industrijo, ki smo j o  gostili v Ljubljani. V 

prihodnje bo potrebno najti tržno nišo, predvsem 

visokega razreda, ki bo omogočala prodor na trg in 

s tem tudi naš obstoj. 

Skupina Alpina je  v prvi polovici leta ustvarila 

dobrih 22 milijonov evrov čistih prihodkov o d  

prodaje. To je  za dober odstotek več kot v enakem 

obdobju lani, a zaradi manjšega izvoza športne 

obutve vseeno pod načrti. Na športnem programu 

smo zaostali za 15 d o  20 odstotkov, zato pa smo na 

modnem programu načrte presegli za 20 odstotkov. 

Predvidevamo, da bo Skupina Alpina poslovno leto 

2007 zaključila z večjim dobičkom kot preteklo 

leto. 

Alpina je  ena večjih delujočih proizvajalnih 

podjetij v obutveni panogi v Evropi. Potrebna bo 

zares radikalna sprememba razmišljanja, kar pomeni 

čim več inovacij, biti pravočasno na trgu in ponuditi 

kakovostno obutev. To so trije dejavniki, ki nam lahko 

v prihodnje omogočijo obstoj. Prihodnost Alpine je  

v izdelavi in prodaji modne in športne obutve. Zaradi 

pretoplih z im nekoliko upada prodaja športnega 

programa, zato je  v prihodnje potrebno misliti na 

to, kako bomo nadomestili izgubo na tem področju. 

Z inovacijami se že sedaj lahko pohvalimo, saj smo 

letos prejeli kar tri zlata priznanja za naj inovacije 

gorenjske regije. Da bomo dosegli zastavljene cilje, 

pa bo potrebno vložiti veliko energije in truda tudi 

naprej. 

Leto se počasi izteka. Naredili smo že veliko 

sprememb. Če želimo v prihodnje uspešno poslovati 

in s tem tudi ustvariti dobre pogoje za delo, nas 

čaka še veliko novosti. Pomembno je  naše skupno 

sodelovanje in to, da vsak svoje delo opravlja 

odgovorno ter skrbi za svoje področje kot dober 

gospodar. Le tako si bomo lahko o b  letu čestitali za 

izredno delo. 

Matjaž Lenassi 

Predsednik uprave 



Le sami lahko spremenimo 
življenje na bolje 

Letošnje leto je bilo pestro, čeprav ga je mimo le dobra polovica. Sedaj pa zopet z novimi za

goni in podvigi sledimo novim ciljem. Včasih se mi pripeti, da se za trenutek ustavim in vprašam, 

kako sploh naprej in kam grem, ali sem na pravi poti k temu, da bi v svojem delu in v osebnem 

življenju izboljšala stvari, ki bi prinesle rezultat v prihodnosti. 

Med poletnim dopustom sem imela čas in v roke mi je prišla knjiga z naslovom: Spreme

nite svoje življenje v 7 korakih, Johna Birda, ustanovitelja revije in fundacije The Big Issue. 

Večinoma ne maram literature, ki ima takšen naslov. Naslov, ki me že takoj poskuša učiti neko 

novo filozofijo in ki skoraj pravi, da bo vse bolje, ko bom to prebrala. Ne vem zakaj, a ta knjiga 

me je prepričala, da sem jo pričela brati. Kar nekaj je bilo misli, ob katerih sem ugotavljala, da 

ima avtor mogoče prav. Če bi reagirala na opisan način, bi bilo življenje lažje, predvsem pa bolj 

mavrično in polno. Izpostavila bom le dve misli, ki sta se mi najbolj utrdili v spomin. Že v uvodu 

me je avtor opozoril, da so visoko zastavljeni cilji sicer zelo privlačni, a imajo tudi temno plat. 

»Hitro se razblinijo, ker jih je težko doseči.« Velik cilj moramo sestaviti iz manjših ciljev, ki so 

dosegljivi. In biti zadovoljni sami s seboj, ko jih začnemo dosegati. S tem damo sebi potrditev 

in priložnost, da dosežemo velik cilj. Le tako lahko gradimo in dosežemo sanje, ki jih želimo. 

In druga stvar, ki mi je najbolj ostala v spominu je: »Ne bodi žrtev v lastnih očeh.« Predvsem v 

smislu, da je potrebno iskati pozitivne usmeritve v življenju in k temu tudi stremeti. Vsekakor je 

za vse to potrebno veliko truda in sprememba ni mogoča iz danes na jutri. Je filozofija življenja, 

ki nam omogoča boljši jutri. Verjamem, da smo le mi sami, tisti, ki ga oblikujemo in ustvarjamo. 

Zato zaupajmo vase, se nagradimo za dobro delo in si dopustimo verjeti v spremembe na bolje. 

Spreminjati pričnimo najprej sebe, nato svoje okolje in šele nato se spremembe kažejo tudi na 

veliki sliki našega življenja. 

Glavna in odgovorna urednica | Tanja Roje Kronegger 
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Proizvodnja 
V poletnih mesecih je deset romunskih delavcev iz hčerinskega podjetja Alpina Siro prišlo na izobraževanje v naše 

podjetje v Sloveniji. Delali so na različnih delovnih mestih v proizvodnji. 

Moda 
Temeljno sporočilo jesensko-zimske modne zgodbe je transformirana silhueta - zgornji deli oblačil so bogati in široki, 

spodnji pa ozki in preprosti. Čevelj postaja vedno bolj pomemben modni dodatek, ki se mora skladno podati k oblačilom. 

Tako so čevlji pika na i celotni podobi. 

Maloprodajna mreža 
Alpina širi svojo prodajno mrežo. Odprla je dve prodajalni v Sloveniji in na Hrvaškem ter eno v Srbiji. 

Razvoj 
Alpina prejela tri zlata priznanja za najboljše inovacije gorenjske regije. Prejeli so jih Matija Jezeršek, Robert Križnar 

in Oton Žakelj ter Andrej Robič in Iztok Belehar. 

Kolofon: Delo živl jenje j e  glasilo A lp ine,  d.d., Žiri  | Tanja Roje Kronegger, g lavna i n  odgovorna  urednica | Fotografije: Tanja Roje Kronegger, Jožica Kacin, Spela Strasser, Tone 

Pintar i n  Klemen M o ž i n a  | Naklada: 1.900 izvodov | Obl ikovanje i n  priprava z a  tisk: Studio Mazzin i ,  Fotol i to Dolenec | Tisk: Tiskarna DTP 

Prispevke oddajte  d o  15. novembra v uredništvo časopisa, Tanji Roje Kronegger, naslov: A lp ina,  d.d., Strojarska ulica 2, 4 2 2 6  2iri, E-pošta: tanja.rojc@alpina.si 
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Proizvodnja 

Romunski sodelavci v 
proizvodnji v Žireh 

Od julija do oktobra so bili v Alpini v Žireh sodelavci iz hčerinskega podjetja 
Alpina Siro iz Romunije. Deset romunskih delavcev je prišlo na izobraževanje 
v naše podjetje. Delali so na različnih delovnih mestih v proizvodnji, tako v 
oddelkih montaže in šivalnice kot v termoplastih in na desmi. Nekateri od 
njih so se prvič spoznali z delovnim procesom izdelave obutve, drugi pa so 
že imeli nekaj izkušenj in so pri nas nadgradili svoje znanje. 4. oktobra so se 
poslovili od Žirov in se odpravili nazaj v svoje rodne kraje. 

Nekaj dni  pred o d h o d o m  v Romunijo so si vzeli  

nekaj časa in p o  končanem delu izpolnili kratek 

vprašalnik, ki  sem ga pripravila. Jernej Oblak, ki  v 

našem podjetju A lp ina Siro uvaja delovne proce

se, j e  besede prevedel v romunščino, odgovore pa 

v slovenščino. Marija Tratnik, ki prav t a k o  dela v 

Romuniji  (kooperacija), pa mi je  tisti d a n  pomaga

la pri komunikaciji. Delavcem j e  obrazložila moje 

želje, naj izpolnijo vprašalnik, povedo svoje mnen

j e  ter j ih  prosila za skupno fotografijo. Romunščina 

in slovenščina sta zares zelo različna jezika. Brez 

pomoči  Marije in Jerneja, ki  znata romunsko, se 

ne  bi znašla. 

Pri nas na izobraževanju so bili: Manica Dan, 

Valchizan Grigore, Muscalu Catalin, Moldovan 

Radu, Dunghel  loan, Mojdovan Valerica, Pier Ci-

prian, Peter Gergely, Petak Cosmin in Faluvegi 

Zoltan. Doma so v mestu Medias v Romuniji, kjer 

ima Alpina Siro svojo proizvodnjo. Vsi so bili ena

kega mnenja, da so z delom v Žireh pridobili ko

ristno novo znanje in zanimivo izkušnjo. Pohvalili 

so sodelavce v Žireh in se strinjali, da so j ih  lepo 

sprejeli v svojo delovno sredino. Hkrati so ugoto

vili, da sta romunščina in  slovenščina zelo različni, 

zato  je  bila včasih komunikacija nekoliko težja. To 

so premostili s pomočjo znakov, kretenj in upora

be angleščine ali nemščine. V t e m  času sta bila v 

Žireh tudi  Marija Tratnik in Jernej Oblak, ki sta se 

na delu v Romuniji  že naučila jezika in sta bila v 

pomoč  pri komunikaciji. 

Manica D a n  j e  delal v oddelku termoplastov. 

Pravi: »Ljudje imajo dobro srce in so super. Zelo 

lepo so m e  sprejeli medse. Kljub veliki jezikovni 

razliki, se s sodelavci odlično razumemo. Menta-

liteta ljudi v Sloveniji j e  popolnoma drugačna o d  

naše.« Na vprašanji, kaj najbolj pogreša in kakšne 

načrte ima za prihodnost, pa j e  odgovori l :  »Najbolj  

pogrešam starše in brate. Ko pa pridem d o m o v  se 

b o m  poročil in d o  konca opremil stanovanje.« 

Valchizan Grigore  je  poročen in ima tri  otro

ke. Preden je  prišel v Žiri j e  bil prodajalec. Delal j e  

tudi  v tovarni za predelavo mleka. S čevljarstvom 

se j e  prvič srečal v Žireh v oddelku desme. »Najbolj  

pogrešam ženo in otroke, vendar se kmalu v r n e m  

k njim. Prijetno m e  j e  presenetila čistoča in red v 

tovarni ter gostoljubnost ljudi,« pravi Grigore. 

V čevljarskem poklicu pa se j e  že izkusil 

Muscalu Catalin,  ki pravi, da j e  človek, ki se 

hitro vključi v kolektiv. Delal je  v šivalnici na fazi  

»štrobel«, kot j e  zapisal. »S sodelavci se sporazu

mevam v angleškem ali nemškem jeziku, tako da 

premostimo jezikovne ovire. Tu se dobro počutim, 

m o č n o  pa pogrešam svoje bližnje, predvsem ženo 

in otroke. V prihodnje si najbolj želim zaživeti sku

paj s svojo družino lepše življenje.« 

M o l d o v a n  Radu  j e  preprost človek, ki najbolj 

pogreša svojo družino in si želi biti čimprej z nji

mi. Najbolj pa se b o  spominjal, kako lepo so bili 

sprejeti m e d  nas. Glede jezikovnih razlik pa pravi: 

»Romuniščina in slovenščina sta zelo različni, a 

se s sodelavci sporazumevamo z rokami in znaki. 

Tako prekoračimo tudi  t o  oviro.« 

V montaž i  j e  delal tudi  D u n g h e l  loan.  Ko pri

merja domači kraj in Žiri pravi, da ni  kaj dosti raz

like. Vse j e  tako kot doma. »Je pa res, da sem p o  

dveh mesecih življenja daleč o d  d o m a  postal ne

koliko otožen, saj močno pogrešam svojo ženo,« 

pravi loan. Še naprej bi rad delal v A lp in i  Siro v 

Romuniji. 

M o j d o v a n  Valerica  j e  delal v A lp in i  Siro v 

montaži.  V Žireh je  bil dodeljen v oddelek termo

plastov, kjer se j e  veliko naučil. S sodelavci se zelo 

dobro razume. Komunikacija m u  ne predstavlja 

nobenih težav. Ko primerja državi, pravi: » V  Slove

niji j e  vse veliko, veliko bolje kot pri nas. Zelo velika 

razlika pa j e  tudi  v načinu dela, saj se v A lp in i  v 

Žireh dela premišljeno, z glavo.« 



Sodelavci iz Romunije na 

izobraževanju v Alpini 

Z delom v obutveni  industriji se j e  prvič spoz

nal tudi  Pier Ciprian.  Pred t e m  j e  bil zaposlen v 

gradbenem podjetju. V oddelku termoplastov so 

ga toplo sprejeli in meni:  »Tu v Žireh j e  veliko do

brih ljudi. Je pa slovenski jezik zelo težak. Tako se 

sporazumevamo predvsem z rokami. Ko se v r n e m  

v Medias, se b o m  poročil.« 

Peter Gergely  j e  eden tistih, ki m u  delo 

čevljarja ni tuje, saj se je  v t e m  poklicu že preizkusil 

v A lp in i  Siro. Vendar pravi: »Razlika m e d  jeziko

ma j e  velika, vendar se uspešno sporazumevamo. 

Sedaj z n a m  že nekaj besed tudi  v slovenščini. Priz

nati  moram, da je  življenje t u  drago. Za tukajšnjo 

mesečno plačo, m o r a m  v Romuniji  delati več 

mesecev.« Peter j e  poročen in oče petih otrok. 

M o č n o  pogreša družino, predvsem pa dveletnega 

vnuka. Pravi: » K o  se b o m  vrnil, b o m  prenovil sta

novanje in opazoval, kako raste vnuk.  Pogrešal pa 

b o m  svež zrak, hribe in hiše, kar m i  je  bilo pri vas 

najbolj všeč.« 

Tudi Petak Cosmin  je  prišel v A l p i n o  iz A lp ine 

Siro. Zase pravi: »Zelo hitro dobim delo v roke. 

Zaposlitev t u  j e  zelo dobra izkušnja. Ljudje so 

krasni in se zelo dobro razumemo. Tukaj se dobro 

počutim in vas vabim, da obiščete Romunijo in 

nas.« Najbolj m u  b o d o  ostali v spominu čistoča, 

red ter dobri in prijazni ljudje. 

Faluvegi Z o l t a n  na vprašanja žal ni odgovar

jal. Sodelavci pa so povedali, da njegova gluhone-

most ni ovira za učenje in delo v proizvodnji. 

In naj za konec zaključim s stavkom, ki ga j e  

napisal Manica Dan: »Va multumesc toarte nult  su 

multa sanatate,« ki v slovenščini pomeni:  »Vsem se 

lepo zahvaljujem in v a m  želim predvsem zdravja.« 

Tudi sama se vsem zahvaljujem za pomoč  in pogo

vor. »Multumesc.« 

Tanja Roje Kronegger 

Alpina je gostila novo 
Evropsko tehnološko 
platformo, ki j o  je odprl 
minister za gospodarstvo 
Andrej Vizjak 

V petek, 7. septembra, j e  Alpina v hotelu Lev v 

Ljubljani gostila konferenco, na kateri j e  bila usta

novljena Evropska tehnološka platforma Tehnolo

gije proizvodov in  procesov v obutveni  industriji. 

Jutranji pozdravni govor j e  imel predsednik uprave 

Alp ine Matjaž Lenassi. Uradno je  platformo odprl  

minister za gospodarstvo Andrej  Vizjak. Dogod

ka so se udeležili tudi  visoki predstavniki evropske 

komisije in evropskih združenj ter predsedujoči 

EUREKI dr. A leš Mihelič. 

Namen srečanja j e  bilo uradno odprt je 

Evropske tehnološke platforme (ETP), ki b o  p o 

kazala smer razvoja obutvene industrije v Evropi 

v naslednjih dvajsetih letih. Udeleženci so se do

taknil i  tem, kako razviti  potrebne tehnologije, 

razviti in aplicirati napredne materiale in procese, 

raziskati in pokazati  ustrezne povezave z drugimi 

industrijskimi sektorji ter razviti nove poslovne 

modele. Platforma n e d v o u m n o  kaže smotrnost 

nadaljnjega obstoja evropske obutvene industrije, 

ki  ima zaradi bogate tradicije in dobre povezave 

z vsemi drugimi industrijami velike komparativne 

prednosti pred obutveno industrijo daljnega v z h o 

da, ki se danes s prednostjo poceni delovne sile 

kaže kot bolj konkurenčna. Z uvedbo novih teh

nologij, naprednih materialov in novih poslovnih 

modelov b o  Evropa superiornost svoje obutvene 

industrije zadržala in j o  celo povečala. 

Evropska Tehnološka Platforma za obutev b o  

delovala v okv iru  MANUFUTURE,  ki  j e  krovna 

evropska platforma za industrijo. Pobudniki usta

novitve Evropske tehnološke platforme so podjetja 

obutvene industrije in znanstveni ter raziskovalni 

instituti, katerih dejavnost j e  povezana z o b u t v e n o  

industrijo. Mag.  Mart in  Kopač, predstavnik Alpine, 

j e  predsednik najvišjega organa platforme, ki j e  s 

pomočjo delovne skupine Support Group pripravi

la vse potrebne dokumente za uradno ustanovitev 

platforme in  j e  edina evropska tehnološka platfor

ma, ki j o  v o d i m o  Slovenci. 



Sproščena 

Eleganten 

Drzna 

Prefinjena 

Modne smernice 
za jesen in zimo 
2007/08 

Modna obutev se vedno zgleduje 
po zadnji modi oblačil. Temeljno 
sporočilo jesensko-zimske modne 
zgodbe je transformirana silhueta -
zgornji deli oblačil so bogati in široki, 
spodnji pa ozki in preprosti. Čevelj 
postaja vedno bolj pomemben 
modni dodatek, ki se mora skladno 
podati k oblačilom. Tako so čevlji 
pika na i celotni podobi. 

Najpomembnejši trend prihajajoče jeseni in zim* 

bodo gležnarji vseh barv in oblik, špičasti ali zaobl

jeni, z ekstremno visoko peto ali brez nje, okrašeni 

s kovinsko zaponko ali vezalkami. Izbire bo veliko, 

zato po njih posezite tudi vi. Gležnjarje lahko obu-

jete k oprijetim hlačam ali mini krilu. S kovinskimi 

sponkami bodo okrašeni tudi klasični ženski čevlji 

in balerinke, ki so bile hit poletja. Krasijo j ih paščki, 

okrasni šivi in neti ter usnjene rožice, resice ali letos 

zelo moderne gube. Pri materialih je pomembna 

mojstrska obdelava usnja, ki je lahko brušeno, mot

no ali zmečkano. Posebej zanimiv videz daje mati-

ran lesk usnja, ki je letošnja novost. 

Pri moški obutvi ni velikih sprememb. Prevladuje 

elegantna črnina, za mrzle zimske dni pa obutev, ki 

sega čez gležnje. Športni stil s širokimi in udobnimi 

oblačili je še vedno aktualen, zato se temu prilagaja 

tudi obutev. 

Eleganten moški 

Modne smernice ne napovedujejo odstopanj od 

stroge elegance. Poudarjajo j o  stroge linije ter ka

kovostno in mehko usnje, kjer prevladuje črna, a se 

dopolnjuje tudi v rjavi barvi. Poleg klasičnih nizkih 

čevljev boste lahko izbirali tudi med modeli, ki sega

j o  prek gležnjev in so v zadnjih sezonah vedno bolj 

priljubljeno moško obuvalo. 

Športen moški 

Za nepredvidljivo jesensko in zimsko obdobje 

smo pripravili pester izbor športnih moških čevljev. 

Vsi modeli se lahko pohvalijo s kakovostnimi pod

plati, ki ne bodo premočili in drseli. Izbirate lahko 

med nizko obutvijo ali modeli, ki segajo nad gležnje. 

Barve ostajajo klasične, prevladuje rjava, v kombina

ciji črne in olivno zelene. 

Sproščena ženska 

Športni pridih dajejo obutvi mehko semiš usnje 

v kombinaciji s tekstilom in nizki podplati iz gume. 

Eleganco pa poudarjajo razmeroma visoke pete, ki 

so pri vedno več modelih polne. 

Drzna ženska 

Drznost je poudarjena s kombinacijo črne in 

rdeče. Prevladuje obutev izdelana iz lakiranega us

nja, ki j ih  krasijo neti in modne zaponke. Dvobarvni 

dizajn v kombinaciji z modnimi dodatki in vezalka

mi, če gre za gležnjarje, poudarjajo drznost obutve 

letošnje jeseni in zime. 

Elegantna ženska 

Kombinacija strogih linij in gladkega, večinoma 

črnega usnja, dajejo ženski obutvi strogo eleganco. 

Modna je špičasta in zaobljena obutev, modeli z ek-

stremno visokimi petami ali nizke balerinke, ki j ih 

krasijo kovinske sponke različnih oblik. 

Prefinjena ženska 

Ima rada glamur, čiste linije in prefinjene oblike. 

Barve, kjer prevladuje črna, natančna obdelava us

nja, ki je pogosto lakirano in oplemeniteno z všitimi 

modnimi vzorci, pa dajejo obutvi prestiž. Elegantni 

videz dodatno poudarjata višina in oblika pete. 

Izkušena ženska 

Udobje in eleganco poudarjajo kakovostno 

usnje v kombinaciji s tekstilom in krznom. Visoke, 

široke ter nizke pete zagotavljajo stabilen in udoben 

korak za celodnevne poslovne obveznosti. 

Razigrani otroci 

Otroški svet obutve je poln barvitosti. Kakovost

ni materiali iz katerih je izdelana otroška obutev za

gotavlja popolno udobje. Nežni barvni toni in všite 

rožice na obutvi poudarjajo romantično dekliškost, 

temnejša modra in rjava barva v kombinaciji s 

našitimi trakovi, pa so značilnost fantovske obutve. 

Novost v letošnji ponudbi je obutev blagovne znam

ke Canguro. 

Tanja Roje KroneggBi," 
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Nova kolekcija tekaških čevljev 

Septembrski 
športni miting 

Druga septembrska sobota, 8. 
9. 2007, je bila letos rezervirana za 
športni miting z distributerji čevljev 
za smučarski tek in smučarske čevlje 
Alpina. 

Udeležba še nikoli ni bila tako bogata, saj so se 

mitinga poleg naših največjih trgovcev iz Norveške, 

Finske, ZDA,  Švedske in Češke, udeležili tudi Nemci, 

Estonci, Italijani, Rusi, Slovaki, Makedonci ter 

francoski, danski, poljski in avstrijski distributer. 

Posebno predstavitev je  imel Norvežan Torbjorn 

Ragg, predstavnik podjetja Rottefella, k i j e  navzočim 

najprej postregel s podatki o uspešnosti smučarjev 

tekačev in biatloncev, ki tečejo z vezmi Rottefella. 

Na zadnjem svetovnem prvenstvu v biatlonu so 

75 odstotkov zlatih medalj dosegli tekmovalci 

z omenjenimi vezmi, na nordijskem svetovnem 

prvenstvu je  bil odstotek le malo manjši. V podjetju 

Rottefella že razvijajo nove prototipe za prihodnjo 

sezono. NIS sistem pritrjevanja vezi na smučko brez 

vijakov integrirajo tudi na otroške tekaške smuči. 
Še več zanimanja pa sta letos pritegnili obe 

predstavljeni kolekciji Alpininih smučarskih 

in tekaških čevljev. Po pozdravnem nagovoru 

predsednika uprave Matjaža Lenassija in podelitvi 

posebnega priznanja za izjemno uspešno sodelo

vanje norveškemu distributerju Jakobu Haugnu, je  

Boris Markelj, direktor produktnega marketinga za 

šport, predstavil kolekcijo smučarskih čevljev. Novost 

sezone 2008/09 sta One12, smučarski čevelj za 

vrhunske rekreativne smučarje, in Boom, smučarski 

čevelj za najstnike, katerega prednost bo dostopna 

cena in pripadajoče t w i n  t ip smuči, ki so primerne 

tudi za smučanje v urejenih snežnih parkih. 

Sledila je  predstavitev linije čevljev za smučarski 

tek. O njej je  spregovoril Janez Novak, produktni 

vodja tekaške obutve v Alpini. Kolekcijo čevljev 

za z imo 2008/09 zaznamuje predvsem svežina 

v dizajnu v vseh segmentih. Večino čevljev 

za smučarski tek iz serije sport performance, 

sport touring in eve bo mogoče kombinirati s 

pripadajočimi smučmi. Dizajni smučarske kot tudi 

smučarsko tekaške linije so bili tudi  letos delo 

KabinetaOI. Spremembe bodo največje pri Elite race 

čevljih, ki bodo zasijali v popolnoma novi podobi. 

Razvoj j e  zasnoval nov tekmovalni čevelj s še več 

karbona ter vrhunskimi materiali, za drznost čevlja 

pa bo poskrbel nov dizajn v zlato rdeči kombinaciji. 

Predstavitve zimske Alpinine ponudbe je  zaključil 

Peter Torkar, vodja tekmovalne in servisne službe, 

z novostjo na svetovnem trgu, čevlji za rolkanje. 

Čevlji so namenjeni tekmovalcem za poletni trening 

na tekaških rolkah in zagotavljajo zračnost. Skupaj s 

čevlji bodo tekmovalcem na voljo tudi tekaške rolke 

za klasično in prosto tehniko teka. 

Vsem distributerjem smo o b  koncu mitinga 

predstavili še kolekcijo dodatkov, ki smo j o  v službi za 

tržno komuniciranje skupaj s češkim distributerjem 

pripravili z namenom večje prepoznavnosti in 

enotne podobe blagovne znamke Alpina v svetu. 

Kolekcijo smo razdelili na korporativno in race linijo. 

Namenjena bo vsem delavcem in sodelavcem Alpine 

ter tekmovalcem. 

M i  smo povedali svoje, zdaj imajo besedo naši 

trgovci, ki bodo naše izdelke prodajali ljubiteljem 

snežnih strmin in tekaških smučin po celem svetu. 

Špela Strasser 

Alpina tudi na »Kmetiji« 

V novem resničnostnem šovu Kmetija, ki si ga 

sedaj lahko ogledamo na POP T V  j e  sodelovala tudi 

Alpina.  Za tekmovalce v oddaji  je  prispevala obutev 

Alpina in sicer model Tibet. Čevelj sodi v segment 

Backpacking in je primeren za sredogorje in 

visokogorje. Izdelan j e  iz usnja in j e  brez šivov, kar 

zagotavlja boljšo trpežnost. Podplat je  vibram, ki 

jamči zanesljivost koraka in ima vgrajeno sympatex 

mebrano, ki j e  vodonepropustna in preprečuje 

vdor vode, hkrati pa omogoča nogi dihanje. 

TRK 
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Maloprodajna mreža 

Poslovodska konferenca v 
Bernardina 

Od ponedeljka, 10. septembra pa do srede, 12. septembra je v Bernardina 
potekala redna polletna poslovodska konferenca, katere se je udeležilo 
120 poslovodij iz Slovenije, Hrvaške, Bosne in Hercegovine ter Srbije. 

V ponedeljek se je  konferenca začela že v 

zgodnjih dopoldanskih urah. Konferenco je  otvorila 

Maja Grampovčan, vodja službe za dokup. Najprej 

je  udeležence konference pozdravil Samo Krajnik, 

direktor prodaje. V svojem govoru je  poudaril 

novi koncept prodajaln Alpine, ki se nam obeta v 

prihodnje ter hkrati opozoril na večjo samostojnost 

poslovodij pri upravljanju prodajaln. Nato je povabil 

Mitja Bežana, novega direktorja maloprodajne 

mreže in veleprodaje, da se na kratko predstavi. V 

svojem predstavitvenem govoru je  nagovoril prisotne 

na plodno bodoče sodelovanje. Katja Urbančič, 

organizatorka tržnega komuniciranja je  predstavila 

program oglaševanja in pojavljanja blagovne znamke 

Alpina za modno kolekcijo jesen zima 2007/08. 

Nato pa je  sledilo prvo izbiranje obutve, ki j o  

bodo posamezne prodajalne naročile za prihodnjo 

sezono. Letošnje naročanje je potekalo skupaj za vse 

skupine v eni dvorani. Udeleženci so bili razdeljeni v 

12 skupin po 10 oseb. Tako je  vsaka skupina imela 

posamezno grupo obutve, med katero je  izbirala. 

V popoldanskem času je  udeležence pozdravil 

tudi Matjaž Lenassi, predsednik uprave, ki j ih  je  

seznanil s trenutnimi aktualnimi zadevami in načrti 

za prihodnost. Predvsem je  spodbudil poslovodje, 

da je  prihodnost Alpine predvsem v trženju modne 

obutve in pa rangiranju prodajaln v tri segmente, 

ki j ih bomo predvidoma vpeljali z novim letom. Po 

svojem govoru pa sta skupaj z Samom Krajnikom, 

direktorjem prodaje, podelila priznanja štirim 

najuspešnejšim prodajalnam v tem obdobju. 

Priznanje so prejeli: Prodajalna Kranj, Slovenija, 

Prodajalna Mercator Beograd, Srbija, Prodajalna 

Sarajevo, Bosna in Hercegovina ter Prodajalna 

Dubrovnik, Hrvaška. 
V popoldanskem času so organizatorji pripravili 

timske igre na travi. Udeleženci so se sestavili v 9 

ekip in poskušali naloge timsko izvesti v čim krajšem 

času. Vsi smo se zelo trudili in lahko rečemo tudi, da 

podobne delavnice lahko zaposlene bolje spodbudijo 

na skupno sodelovanje in delo v podjetju, ki ga 

soustvarjamo skupaj. 

Matjaž Lenassi, predsednik 

uprave in Samo Krajnik, 

direktor prodaje 

Poslovodkinje nagrajenih prodajaln skupaj s direktorji podjetij, 
direktorjem prodaje in predsednikom uprave 

Ena izmed ekip med nalogo 

vodenja žoge skozi labirint. 



Maloprodajna mreža 

Alpina širi svojo 
prodajno mrežo 

V Alpini načrtujemo svojo prodajno mrežo, ki sedaj šteje 120 prodajaln, 
širiti tako v Sloveniji kot tudi na območju jugovzhodne Evrope. V letošnjem 
letu smo v nove prodajalne investirali 500 tisoč evrov. 

V letu 2007 smo odprli ali prenovili že devet novih 

prodajaln; tri v Sloveniji, štiri na Hrvaškem, eno v Bosni 

in Hercegovini ter eno v Srbiji. Prodajalni v Bohinjski 

Bistrici in v Slovenj Gradcu smo obnovili. Njun videz 

je zdaj moderen in svež ter ohranja koncept Alpininih 

prodajaln. V Velenju pa je bila v začetku julija odprta 

popolnoma nova prodajalna v trgovskem centru. 

Prodajna površina meri 76m2. Tudi na Hrvaškem so 

v mesecu marcu odprli dve prodajalni, in sicer: novo 

prodajano v Esseker centru v Osjeku ter prenovljeno 

prodajalno v Sisku. V Bosni in Hercegovini je Alpinina 

kolekcija predstavljena v novo odprti prodajalni v 

Tuzli. 

Katarina Lepej (levo), Andreja Tomii (desno) skupaj s predsedni

kom uprave Matjažem Lenassijem. 

Dve novi prodajalni Alpine v Zagrebu 

V sredini septembra smo odprli dve novi prodajalni 

v Zagrebu na Hrvaškem. V četrtek, 20. septembra, smo 

odprli prodajalno Alpine v Mercator centru v Zagrebu. 

Slovesnosti so se udeležili tudi predsednik uprave 

Matjaž Lenassi, direktor Alpine Cro Čedomir Očič in 

predsednik uprave Mercator-H, d.o.o., Alan Kričkovič. 

Alpinina kolekcija bo v tem centru predstavljena na 75 

m 2  velikem prodajnem prostoru. 

V sredo, 26. septembra, smo odprli prodajalno 

v trgovskem centru Mercatone-Mandi. Center je  na 

vzhodni strani Zagreba. Naša prodajalna ima 103 m 2  

prodajnih površin. Prav takoje urejena vslogu modernih 

Alpininih prodajaln. Alpina je s tem nadgradila svojo 

razvejano mrežo prodajaln na Hrvaškem, ki šteje že 

šestintrideset prodajaln. 

Nova prodajalna v Novem Sadu 

V četrtek, 23. avgusta, smo odprli novo prodajalno 

v trgovskem centru Mercator v Novem Sadu. To je že 

dvanajsta prodajalna v Srbiji. Ima 280 m 2  prodajne 

površine in je opremljena v enotnem slogu Alpininih 

prodajaln. Kakovostna in raznolika ponudba obutve naj 

bi tudi na srbskem trgu dosegla želena pričakovanja. 

Nova prodajalna v Velenju in prenovljena v 

Slovenj Gradcu 

V petek, 6. julija, smo odprli novo prodajalno v 

poslovno trgovskem centru v Velenju. Prodajalna 

je  zaživela v stilu Alpininih prodajaln. Na 76 m 2  je 

predstavljena nova kolekcija Alpine. Prav tako v petek, 

20. julija, smo ponovno odprli vrata prenovljene 

prodajalne Alpine v Slovenj Gradcu. V novi podobi in 

z moderno opremo smo s prodajo pričeli na 93 m 2  

delovne površine. 

V Mercator centru v Ljubljani pa smo v mesecu 

avgustu začasno zaprli našo prodajalno. Zaradi 

razširitve in prenove Mercator centra smo se preselili na 

novo lokacijo. V decembru, ko bo ta center dokončno 

odprl svoja vrata, pa bo tam tudi naša prodajalna. 

s* 
Marijana Čebrajec, Maja 

Grampovčan, Hrvoje Relja, Dijana 

Hodak, Petra Vanećek 

Simona Založnik, Marija Cernjak, poslo-

vodkinja, Stanko Kranjc, direktor malo

prodaje, Saša Hribernik in Mija Božank 



Šteparce med pripravo šuštarskega 

zavitka 

Letošnji športni dan smo 

pričeli z jutranjimi tekmovanji v 

tenisu in balinanju. O b  deseti uri 

zjutraj so se zbrali navdušeni igral

ci odbojke in se pomerili med se

boj. Prav tako so se na prizorišču 

pri Kamšku zbrali pohodniki, ki so 

se odpravili na skoraj štiriurni po

hod po okoliških hribih. O b  vrnitvi 

so s seboj prinesli dnevni ulov in 

pripravili prav lepo razstavo gozd

nih sadov. V teniškem turnirju je  

zmagal Uroš Kune, najboljša ekipa 

v balinanju sta bila Franjo Jelene in 

A n t u n  Majič. V odbojki sta prvo 

mesto dosegla Boštjan Lukančič in 

Srečo Gladek. Žal v dopoldanskem 

času niso mogli priti sodelavci, ki 

so bili zaradi povečanega dela v 

proizvodnji zadržani. Nekateri so 

se nam pridružili na kosilu in pri 

družabnih igrah. 

Letošnje družabne igre smo 

nekoliko popestrili, saj sta j ih pri

pravila naša sodelavca Peter Tor

ka r, iz športne službe, in Špela 

Strasser, iz službe za tržno komu

niciranje. Letošnje mega igre brez 

meja so vsebovale discipline skup

nega teka na smučeh, metanje 

pancerbala in štafete s hoduljami. 

Prijavljenih je  bilo sedem skupin 

po pet tekmovalcev. Pomerile so 

se skupine: Transilvanija, Beton, 

Priskledniki, Ta zadnji, Vajenci, Ta 

bolš in Romuni. Najprej je  bilo na 

programu tradicionalno pečenje 

šuštarskega zavitka, ki so nam 

ga v kuhinji tudi spekli. V pripravi 

zavitka so se preizkusile štiri sku

pine, ki so svoje znanje in skrivne 

sestavine zavile v testo. Zahtevno 

komisijo šuštarskega zavitka so 

letos sestavljali: Marija Poljanšek, 

izkušena kuharica v podjetju 

Sklednik, Rainer Kaschta, direktor 

kontrolinga in Klemen Možina, 

oblikovalec v službi za tržno ko

municiranje. V pomoč pa j im je  

bila vsestranska strokovnjakinja 

peke in kuhanja Anja K. Tomažin. 

Vsekakor niso imeli lahkega dela. 

Vsi štirje zavitki so bili dobri in tudi 

ocene so bile zelo tesne. Na koncu 

je  zmagala skupina Vajenk. 

Tako Peter Torkar, nekdanji 

trener tekaškega kluba Kranj, kot 

Špela Strasser, nekdanja tekmoval

ka v teku na smučeh, sta še danes 

močno povezana s tem športom. 

Za nagrado sta najboljši skupini 

v skupnem seštevku mega iger 

brez meja pripravila posebno da

rilo. Tako bo skupina Beton imela 

dvourni tečaj teka na smučeh v 

okolici Ž i rov. 

Podelili smo tudi nagrade za 

najboljše dopust fotke in strip, ki 

so prispeli na interni razpis. 

Letos so se nam na športnem 

dnevu pridružili tudi sodelavci iz 

Romunije, ki delajo v proizvodn

j i  v Žireh. Glede na odzive so se 

zelo zabavali. Večerni program so 

popestrili člani skupine Organi, ki 

so nas zvabili na plesišču, kjer smo 

preživeli večino večera. 

Tretji športni dan 
Alpine 

Anja K. Tomažin, obraz Alpine, 

je vodila družabne igre, ki so se 

odvile v popoldanskem (asu. 

Ekipa romunov se je pomerila v 
skupinskem smučanju. 

V s o b o t o ,  15. sept

e m b r a ,  s m o  o r g a n i z i r a l i  

t r e t j i  š p o r t n i  d a n  A l p i n e .  

U d e l e ž b a  n a  l e t o š n j e m  

š p o r t n e m  d o g o d k u  z a  v s e  

z a p o s l e n e  j e  b i l a  n e k o l i 

k o  n i ž j a  k o t  p r e t e k l o  leto.  

K l j u b  t e m u  se j e  d o g o d k a  

u d e l e ž i l o  o k o l i  s e d e m d e s e t  

l j u d i .  U d e l e ž e n c i  š p o r t n i h  

t e k m o v a n j  i n  d r u ž a b n i h  

i g e r  s o  se i z k a z a l i  s š p o r t n i m  

d u h o m  i n  s k u p i n s k i m  s o 

d e l o v a n j e m .  P o p o l d a n s k i  

p r o g r a m  d r u ž a b n i h  i g e r  

j e  e d i n s t v e n o  p o v e z o v a 

la A n j a  K .  T o m a ž i n ,  o b r a z  

A l p i n e .  



Branko Mlakar: 

deset minutna pavza 

Interni natečaj za dopust fotko in dopust strip 2007 
Na interni natečaj za dopust fotko in dopust strip 2007 smo letos prejeli 24 fotografij in 1 strip. 

Strokovna komisija je  bila sestavljena iz dveh predstavnikov sindikata, dveh predstavnikov sveta delavcev in 

dveh predstavnikov službe za tržno komuniciranje. Sestala se je  v torek, 11. septembra. Med prijavljenimi 

deli je  izbrala dva zmagovalca, ki se bosta, z agencijo Palma, podala na dvodnevni izlet v Budimpešto. 

Nagrado za najboljšo dopust fotko 2007 prejme: 

BRANKO MLAKAR 

Nagrado za najboljši dopust strip 2007 prejme 

MATEJA OBLAK 

Ker pa se je na letošnji razpis prijavil le en strip smo se po tehtnem razmisleku odločili, da udeleženci 

športnega dneva Alpine, izberejo dve fotografiji, katerih avtorja bomo nagradili z obiskom dveh tekem 

svetovnega pokala v biatlonu, ki ga bo v mesecu decembru gostila Pokljuka. Tako si bosta lahko ogledala 

tudi naše najboljše biatlonce, ki tekmujejo z Alpininimi tekaškimi čevlji. 

Največ glasov sta prejeli fotografiji: 

Branka Mlakarja  in Andrejke Ušeničnik. 

Vsem nagrajencem iskreno čestitamo. Tanja Roje Kronegger 

Andrejka Ušeničnik: Rak 

•u '» 



boleti kolena. 
Imajo pa Avstralci prav posebno 

logiko o varnosti na smučišču. Tako 
lahko na primer sredi urejenega 
smučišča naletimo na ogromne 

nezaščitene skale ali pa kakšno pol 
metrsko luknjo. Za razliko od naših 

smučišč je v Perisherju dovoljeno 
tudi smučanje izven urejenih prog. 

Nevarnosti plazov ni, ker gore 
nimajo strmega naklona. 

Avstralci in velika večina drugih 
gostov, ne zna prav dobro smučati, 

tako je pogled iz sedežnice vedno 
zanimiv in zabaven. Vsaj petina 
ljudi na strmini je vedno na tleh 

oziroma se pobira in išče svojo 
smučarsko opremo v radiju desetih 
metrov. Najbolj ekstremni smučarji 

se delijo na dve skupini. Prvi se 
pripeljejo z osem sedežnico na vrh 

smučišča in se v slogu japonskih 
kamikaz spustijo po pobočju, drugi, 

pa se po krajšem »platonskem« 
razmisleku odločijo za spremembo 

taktike in se v dolino, s smučkami 
na ramenih, odpravijo kar peš. 

V smučarski šoli poučuje približno 
200 učiteljev, od katerih je vsaj 

polovica tujcev. Delo v smučarski 
šoli je drugačno kot pri nas. Učitelj 

ima lahko tudi do petnajst učencev. 
Bolj kot vaje za izboljšanje tehnike 

je za Avstralce (Ozije) pomemb
no, da učitelj smuča z njimi. 

Cilji povprečnega smučarja niso 
enaki ciljem slovenskih ljubiteljev 
smučanja. Zadovolji jih že popo

tovanje po celotnem smučišču. 
Eksplozijo navdušenja pa povzroči 

kakšen zavoj med evkaliptusi, da 
poskokov čez petnajst centimetrsko 

grbinico sploh ne omenjam. 
Kar se tiče smučarske opreme, naj 

se Vam vsem skupaj še enkrat zah
valim za »sponzorstvo« in povem, 

da so smučarski čevlji enkratni. 
Idealni so za rekreativne smučarje. 

So mehki, topli in udobni. Tukaj 
vedno piha močan in mrzel veter, 
velikokrat pa tudi dežuje oziroma 
pada moker sneg. Kljub temu me 

do sedaj še ni zeblo v noge. 
Lepo vas pozdravljam iz mrzle 

Avstralije!« 
Špela Strasser 

Alpina, sponzor izleta Bodi aktivna 

Pismo iz Avstralije 
V Alpini smo vedno pripravljeni 

sodelovati z znanimi in manj zna

nimi športniki in ljubitelji športa, 

ki imajo interes predstavljati našo 

blagovno znamko po svetu. Mese

ca maja smo se odločili, da ime 

blagovne znamke Alpina predsta

v imo tudi eksotičnim smučarjem 

na južni  polobli, natančneje v 

Avstraliji. Žigi, učitelju smučanja, 

smo dali v uporabo smučarske 

čevlje Alpina, zimske čevlje winter  

trekking in komplet Easy ski. Po 

dobrih dveh mesecih poučevanja 

se j e  Žiga večkrat oglasil iz Avstra

lije. Poslal nam j e  nekaj zimskih 

fotografij in pismo. 

Žiga piše ... 

» Lep pozdrav v Žiri! 
Po prvih formalnostih, ki sem jih 

opravil v Sydneyu (nakup avtomo-

bila, odprtje bančnega računa ...) je 
sledil prihod v Jindabyne. Mestece 

je od Canberre oddaljeno okrog 
200 km, od Sydneya pa skoraj 500 

km in živi izključno od turizma. Je 
izhodiščna točka za odhode na 

bližnja smučišča. Med njimi je tudi 
Perisher Blue, največje smučišče v 

Avstraliji in na južni polobli, kjer 
bom v naslednjih mesecih poučeval 

smučanje. 
V prvih dveh tednih si še nisem 
privoščil počitka, saj so tu zdaj 
osnovnošolske in srednješolske 

počitnice, tako da imam dela čez 
glavo. Smučišče je na nadmorski 

višini 1600 metrov in sega do 
okoli 2000 metrov. Za razliko od 

prejšnjega leta je snega dovolj. 
Vlečnice in sedežnice niso ravno 

najmodernejše. Zanimivo pa je, da 
sedežnice tukaj ne poznajo držala 

za noge, tako da noge prosto visijo 
v zraku in zato kmalu pričnejo 

Špela Strasser, organizator

ka tržnega komuniciranja in 

Boštjan Lukančič, produktni 
vodja pohodne obutve, sta obis

kovalcem predstavila pohodno 

obutev Alpina. 

V soboto, 1. septembra, je Alpina kot sponzor sodelovala na izletu iz 

Kranjske Gore na Ciprnik. Srečanje je organizirala založniška hiša Adria 

Media, ki se ukvarja s trženjem mesečnikov in tednikov Avto magazin, 

Connect, Geo, Men's Health, Playboy, Cosmopolitan, Elle, Lea, Lisa in 

Nova. Izlet je potekal v okviru promocije zdravega in aktivnega preživljanja 

prostega časa Bodi aktivna. Alpina je na izletu sodelovala kot eden izmed 

glavnih sponzorjev. 

Organizator je pripravil dve različno zahtevni pohodni turi. Na lažji, dve 

uri dolg pohod, so se lahko udeleženci prijavili v teh različnih skupinah. Težja, 

pet ur dolga pot, je bila namenjena le bolje pripravljenim pohodnikom in je 

bila organizirana v eni skupini. Vsi udeleženci so ob prijavi na izlet dobili v 

roke Alpinin katalog pohodne obutve. Srečanja seje udeležilo nekaj več kot 

osemdeset ljubiteljev narave in slovenskih gora. Z Boštjanom Lukančičem, 

produktnim vodjem za pohodno obutev, sva na zbirnem mestu razstavila 

veliko večino modelov iz aktualnega kataloga in bila na voljo za vprašanja in 

nasvete zbranim pohodnikom. Večina je Alpinino pohodno obutev poznala 

in j o  tudi nosi. Veliko zanimanja pa je bilo zlasti za nizko obutev za nordijsko 

hojo in za posebno ženskam namenjeno obutev. 

Ob vrnitvi vseh pohodnikov s Ciprnika je organizator z žrebanjem 

praktičnih nagrad razveselil nekaj udeležencev pohoda. Med izžrebanimi 

je bila nagrade zagotovo najbolj vesela gospa, ki je prejela glavno nagrado, 

vrednostni bon za nakup pohodne obutve Alpina, ki ga je prispevalo naše 

podjetje. 

Sodelovanje v okviru akcije Bodi aktivna je bilo uspešno. Pohodniki so 

bili navdušeni nad predstavitvijo novosti v naši ponudbi pohodne obutve in 

svetovanjem, ki j im bo zagotovo v pomoč pri prihodnjih nakupih. 

Špela Strasser 

Žiga Repanšek, učitelj smučanja v 

Avstraliji v smučarskih čevljih Alpina. 



Predstavitev tekaških čevljev 

Alpina na Zagrebškem 

velesejmu. 

Alpina na Zagrebškem velesejmu 
11. septembra so v Zagrebu slavnostno odprli vrata že 83. 

Zagrebškega velesejma. Slovenija je  na velesejmu sodelovala kot država 

partnerica, Alpina pa kot inovativno in razvojno usmerjeno slovensko 

podjetje. 

Povabilo na sejem smo prejeli o d  Ministrstva za gospodarstvo 

Republike Slovenije, ki  je  pripravilo izbor sodelujočih podjetij. Izbrani 

smo bili kot inovativno in razvojno usmerjeno podjetje. Na skupnem 

razstavnem prostoru imenovanem SloAvenija smo razstavljali v 

družbi številnih uspešnih slovenskih podjetij, kot so: Gorenje, Elan, 

T O M ,  Oktober, Catbryjur... Obiskovalcem smo se predstavili s čevlji 

za smučarski tek TCS in SCL, ki so eden izmed najbolj tehnološko 

dovršenih Alpininih izdelkov in so v tujini prepoznavni zlasti med 

vrhunskimi smučarji tekači in biatlonci. Razstavni prostor smo pripravili 

v sodelovanju z enim izmed oblikovalcev omenjenih čevljev Juretom 

Miklavcem (pri oblikovanju te obutve je  sodeloval še Jan Jagodič). 

Razstavni prostor SloAvenija je  odprl slovenski minister za 

gospodarstvo Andrej  Vizjak. Zbrane je  nagovoril in  poudaril 

pomembnost razvojnosti in inovativnosti v podjetjih ter gospodarsko 

rast. Za glasbeno popestritev sta poskrbeli vrhunska violinistka Anja  

Bukovec in skupina Jararaja. Program sta povezovala Anja  K. Tomažin, 

obraz Alpine in Oliver Mlakar. Za kulinarično popestritev so na dan 

odprtja sejma poskrbeli kuharji vrhunskih restavracij Zemono in La 

Mandrač ter vinarji treh vinskih dežel Slovenije. 

SloAvenija je  izstopala na velesejmu, Alpinina predstavitev rdečih 

tekaških čevljev pa na SloAveniji. 

Špela Strasser 

Matjaž Lenassi, predsednik uprave in Andrej 

Vizjak, minister za gospodarstvo med pogo

vorom ob Alpininem kotičku na sejmu. 

Alpina na šuštarski 
nedelji 

Kot vsako leto, j e  bil tudi  

tokrat, na prvo nedeljo, v 

septembru, Šuštarski sejem v 

Tržiču. Tradicionalna prireditev, ki 

j o  občina ohranja že štirideset let, 

j e  tudi  letos privabila več 10.000 

obiskovalcev iz Slovenije in iz 

sosednjih držav. Trgovci so svoje 

blago razstavili na več kot 3 0 0  

stojnicah. Odvijale so se različne 

kulturne, zabavne in etnografske 

prireditve. Šuštarska nedelja pa 

ne bi bila popolna brez Alpinine 

ponudbe. Kot zanimivost pa naj 

povemo, da je  televizija Slovenija 

poročala o šuštarskem sejmu. V 

prispevku je  ena izmed vprašanih 

odgovorila, da je  dogodek super 

predvsem zato, ker si j e  kupila 

Alpinino pohodno obutev. 

Andreja Pinotič 

Članice PGD Žiri v čevljih Alpine. 

Dekleta in žene pravijo, da se bodo 

potrudile, da bodo upravičile zau

panje in da bodo dostojno zastopale 

društvo in Atpino. Z udobno obutvijo 

bo njihov korak varnejši in hitrejši, saj 

je pri gasilski dejavnosti hiter odziv 

zelo pomemben. 



Alpina prejela tri zlata priznanja, ki jih je 
Gospodarska zbornica Slovenije podelila 
najboljšim gorenjskim inovatorjem 

V četrtek, 6. septembra, je Gospodarska zbornica Slovenije podelila 
priznanja zbornice najboljšim gorenjskim inovatorjem. 

Dr. Matija Jezeršek, vodja 
projektov (slikal). 

Robert Križnar, vodja razvoja 

in Igor Zupan, direktor razvoja 
(stika2). 

Andrej Robič in Igor Zupan, 

direktor razvoja (slika3). 

Obiskovalci so z navdušenjem 

preizkusili in si ogledali inovacije, 

za katere je Alpina prejela zlata 

priznanja. 

Na letošnje tekmovanje se je  

prijavilo 17 podjetij z 26 inovacijami 

in 75 inovatorji. Alpina je  prijavila 

tri inovacije in za vse tri prejela 

zlato priznanje. Zlato priznanje so 

prejeli: dr. Matija Jezeršek, vodja 

projektov za napravo in postopek 

za tridimenzionalno merjenje 

oblike stopal; Oton Žakelj, vodja 

konstrukcije, in Robert Križnar, 

vodja razvoja za otroški smučarski 

čevelj z izmenljivimi elementi 

podplata - Z O O M ;  Andrej Robič 

in Iztok Belehar, pogodbena 

sodelavca v Alpini  za povezane 

smuči - EASY SKI. 

Alpina je  na podelitvi priznanj 

predstavila tudi vse tri prijavljene 

inovacije in udeleženci so z 

velikim zanimanjem preizkušali 

optični merilnik za merjenje 

stopal ter si podrobno ogledali 

sistem povezanih smuči in otroški 

čevelj ZOOM. 

Optični merilnik  je  naprava 

in postopek za tridimenzionalno 

merjenje oblike stopal. Je nova 

generacija merilnika, ki ga 

razvijamo v Alpini. Njegova 

uporaba j e  večnamenska, in 

sicer: v prodajalnah z obutvi jo bo 

uporabna kot svetovanje oziroma 

pomoč pri izboru obutve vtrgovini, 

podpora poslovnim modelom 

prodaje obutve po meri, pomoč 

pri naročanju in vodenju trgovin, 

podpora internetni prodaji, kot 

tudi pridobivanju podatkov o 

oblikovnih značilnostih stopal za 

razvoj udobnejše obutve. 

Bistvena inovativnost 

merilnega in svetovalnega sistema 

j e  v njegovi konstrukcijski zasnovi, 

ki omogoča nizko cenovno 

proizvodnjo merilnikov ter 

posledično številčnejšo uporabo 

le-teh v prodajalnah obutve. Je 

izjemno enostaven za uporabo in 

hiter pri meritvi obeh stopal hkrati. 

Sistem na osnovi pridobljenih 

podatkov svetuje najustreznejšo 

velikost in širino posameznega 

modela obutve. 

Z O O M  - Otroški smučarski 

čevelj z izmenljivi elementi 

podplata pomeni inovacijo, ki se 

nanaša na otroški smučarski čevelj 

z izmenljivo konico in napetnikom. 

Konico in napetnik j e  možno na 

enostaven način in brez kovičenja 

montirati na podplat smučarskega 

čevlja. Tako zadnji kot sprednji 

del smučarskega čevlja kot tudi 

izmenljivi elementi podplata 

vsebujejo vodila z zaskočnimi 

utori, ki elemente podplata 

fiksirajo na podplat smučarskega 

čevlja. Konstrukcija sestavnih 

delov je  zasnovana tako, da 

lahko zaradi odpadlega postopka 

vijačenja poenostavimo montažo 

le-teh, pri čemer pa ohranimo 

iste lastnosti smučarskega čevlja. 

Namestitev in fiksiranje obeh 

izmenljivih delov na smučarski 

čevelj j e  enostavna in poteka 

preko vodil ter zaskočnega zoba 

in utora, torej brez vijačenja. Oba 

sklopa sta izvedena s pomočjo 

stranskih vodil, s čimer dosežemo 

boljši oprijem obeh delov. 

Povezane smuči - EASY SKI 

so smuči, ki so z dvema prečkama 

povezane pred in za vezmi. 

Tako rešujemo probleme učenja 

sodobnih tehnik smučanja, saj 

povezane smuči smučarja prisilijo, 

da obe smučki vedno vodi 

paralelno, pravilno razklenjeno, 

j ih obremenjuje enakomerno in 

j ih istočasno drži enako nagnjene 

glede na teren. Pri tem pa je 

pomembno, da smuči ni mogoče 

prekrižati ali razširiti, kar v veliki 

meri prispeva k doseganju večje 

varnostipriučenjupredvsemslabše 

izurjenih smučarjev. S pomočjo 

povezanih smuči - Easy ski se čas 

učenja oziroma izpopolnjevanja 

skrajša, učenje je  lažje, z njimi je  

možno korigirati in odpravljati 

nepravilnosti v tehniki smučanja, 

in kar je  najpomembneje, učenje 

je  varno. 

Tanja Roje Kronegger 
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> Melita Končan 

Melita Končan 

Melita Končan, lahka montaža, 
delavka meseca maja 

Melita skupaj z možem pred 

poletom z balonom. 

Z Melito sva imeli pogovor na prvi šolski dan. Najprej naju je odneslo k 
prvim šolskim dnevom, k še svežim spominom na dopust, pa k družini in 
na koncu k delu, ki ga Melita opravlja v Alpini. 

Je mati dveh otrok, Lare in Dejana. Lara se je letos vpisala v prvi letnik 
gimnazije v Škofji Loki, Dejan pa hodi v tretji razred devetletke. Presenetilo 
me je, ko mi je povedala, da imajo doma dva udomačena ptiča, ki se 
obnašata kot člana družine. Doma je iz Račeve, z družino pa živi v Žireh. 

Zaupajte nam, kje ste se letos potepali med 
dopustom? 

Obiskali smo otok Brač, ki nas je  navdušil. Malo 

nam je  ponagajalo vreme, saj je  veliko pihalo, a smo 

vseeno naredili kar nekaj izletov. Najzanimivejši je 

bil obisk starega vojaškega letališča Milna, kjer si je  

mogoče ogledati tudi tunel, ki je  služil za skrivališče 

ladij. Danes je  t u  ribogojnica. 

Kaj počnete v prostem času? 
Prostega časa nimam veliko, saj sem večino časa 

v Alpini. Je pa vsekakor na prvem mestu družina. 

Občasno se za vikend z možem in družino odpravi

m o  v Bernardin. Všeč nam je  predvsem olimpijski ba

zen z morsko vodo, saj imava oba z možem težave s 

hrbtenico. Plavanje nama bolečine vsaj delno olajša. 

Gradnja hiše zahteva veliko dela. Koliko 
časa že živite v svoji hiši? 

V novi hiši živimo devet let. Prej smo bili pri 

moževih starših, s katerimi se dobro razumemo. Ko 

sva gradila hišo, so nama starši veliko pomagali, da 

smo j o  s skupnimi močmi čimprej dokončali. 

Kaj vas v življenju najbolj razveseljuje? 
Druženje s prijatelji mi zelo veliko pomeni. Naj

pogosteje smo skupaj še s tremi družinami, s kate

rimi se pogosto skupaj odpravimo na izlet ali pa se 

srečamo o b  nedeljski kavi. 

Povedali ste nam, da imate doma dva 
udomačena ptička. 

Udomačili smo indijskega kosa Luka in majhnega 

agapurnisa. Luka je  črn z rumeno liso na ličkih. Polo

vica teh ptičev naj bi govorilo, vendar naš reče samo 

Lara in Dejan, pa še t o  nerazločno. Zelo rad oponaša 

pomivalni stroj, sireno in pa tetris igrico. Ko imamo 

kosilo, se nam pogosto pridruži in je  iz roke. Tako 

zoblje tudi krompir in meso. Zelo rad se kopa, zato 

ga med čiščenjem kopalnice vedno vzamem s seboj. 

Agapurnis ima prav tako svoje posebnosti. Rad pa 

ima družbo, zato je  neprestano z nami. Z nami se 

tudi umiva in tušira, če delamo je prav tako zraven. 

Poleti, ko nas ni bilo doma, je  imela manjšega ptiča 

moževa sestra, večjega pa moja mama v Račevi. Po 

štirinajstih dnevih, ko sta se zopet videla, sta bila oba 

vesela in glasna. 

Kdo je krivec za to, da imate doma dva tako 
zanimiva ptiča? 

Že od malega sem bila navajena imeti okoli sebe 

veliko živali. Najprej smo si želeli akvarij z ribami, a 

sva si s hčerko v semenarni premislili in kupili malega 

ptiča, ki pa je  po nekaj dneh poginil. Skobčevka je  

bila druga pernata žival v našem domu, a je  tudi ta 

kmalu poginila. Več sreče imamo zdaj, saj sta oba 

ptička zdrava in izredno družabna. 

Kakšno je vaše delo v Alpini? 
Delam na končnem pakiranju. Sodelavci, ki 

pregledujejo in pakirajo obutev, mi pripravijo arti

kel v parskih škatlah glede na sortimente. Na osnovi 

naročila posameznega kupca pripravim obutev v zbir

ni karton. Poleg obutve se ponekod dodajo še razni 

materiali, kot so vrečke, deklaracije ... odvisno kakšno 

je naročilo. Pripravljene kartone posredujem naprej v 

skladišče gotovih izdelkov, kjer pripravijo pošiljke za 

kupce. Naročilo za posredovanje prejmem od prodaje, 

kjer mi dajo podatke o kupcu, artiklih, asortimentih in 

dobavnih rokih. 

Kaj je najtežje pri vašem delu? 
To so predvsem napake na obutvi, kajti zaradi njih 

pogosto pošiljke ne moremo zaključiti. Potrebno je se

staviti pravilno kombinacijo velikostnih številk. Če jih 

ni, pošiljka za določenega kupca čaka. To je najtežje. 

Potrebno je veliko usklajevanja in dogovarjanja. 

Po izobrazbi ste kvalificirana kuharica. Kako, 
da ste se odločili za poklic, ki ga sedaj opravl
jate? 

Takrat so šli vsi za »šuštarja«, jaz pa nisem hotela. 

Boljša izbira se mi je zdela trgovska šola, vendar sem 

se ustrašila sprejemnih izpitov. Tako sem se vpisala na 

gostinsko šolo. Še danes se spominjam prve šolske ure, 

ko nam je učitelj povedal, da moramo imeti veselje do 

gostinskega dela in ga moramo opravljati z ljubeznijo. 

Že takrat sem se vprašala, ali sem se prav odločila? 

Zaključila sem triletno gostinsko šolo na Bledu. Imela 

sem štipendijo v podjetju Poliks, kjer so šivali copate in 

se ukvarjali s kovinarstvom. Enoletno pripravništvo pa 

sem naredila v gostilni Aleks. V gostinstvu nisem našla 

zaposlitve, zato sem izkoristila prosto delovno mesto 

in se zaposlila v Alpini. Zaposlili so me v pakiranju, kjer 



> Tatjana Kosmač 

delam še danes. Vmes sem kratek čas delala tudi v 

kuhinji. 

So vas od takrat še kdaj povabili k delu v 
kuhinji? 

Že večkrat so me skušali zaposliti na delovnem me

stu v kuhinji, a se uspešno branim. Delo, ki ga opravl

jam me veseli in ga ne bi zamenjala. Delo ni lahko, saj 

je  poleg umskega potrebno tudi hitro delo. Skrbim za 

oba rinka (1. in 2.). Za nič na svetu pa ne bi šla delat v 

kuhinjo. Rajši ven iz Alpine. 

Česa ste se najbolj bali v življenju? 

Dolgo časa sem se bala morebitnega izbora za 

delavko meseca. Judita Oblak, vodja proizvodnje, mi 

je  že pred dvema letoma omenila, da bi morala pre

jeti to priznanje. Zdaj, ko sem bila izbrana, pa na tako 

priznanje gledam kot potrditev moje prizadevnosti in 

dela. Moji sodelavci so s tem dokazali, da so opazili 

moj trud in predanost delu, katerega zares z veseljem 

opravljam. 

Tanja Roje Kronegger 
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Tatjana Kosmač 

Tatjana Kosmač, športna 
šivalnica, delavka meseca junija 

Tatjana je velika ljubiteljica starin. V stilu starih avtohtonih hiš iz okolice 
z možem urejata staro hišo na Fužinah. Kot pravi, je to njen hobi, ki ji sicer 
vzame veliko časa, a ji je v veliko veselje. 

Hodila je na strojno srednjo šolo, a je žal ni dokončala, saj je prej začela 
z delom v rudniku urana na Žirovskem vrhu. 

Kako ste začeli vašo delovno pot? 
Po osnovni šoli sem se odločila, da nadaljujem 

šolanje na srednji strojni šoli v Škofji Loki. Bila sem 

tretji otrok v družini. Že o d  nekdaj sem bila bolj fan

tovski tip, divjaška deklica. Če se ne bi zaposlila v 

rudniku, bi verjetno šolanje nadaljevala, tako pa me 

je  premamila dobra ponudba. In sem v rudniku ura

na na Žirovskem vrhu ostala sedem let. 

Kaj pa ste delali v rudniku? 
Bila sem zaposlena kot tehnični risar. Delo je  bilo 

zelo zanimivo. Kar so rudarji čez dan naredili, je  bilo 

potrebno narisati. S posebnimi merilci smo izmerili 

rove in s pomočjo preračunavanj izdelali natančne 

načrte. To so bile ogromne pole papirja, na vsakih 

pet metrov pa j e  bilo potrebno narediti prereze. Te 

skice so bile v pomoč rudarjem za nadaljnje delo v 

rudniku. 

Kako ste prišli do zaposlitve v Alpini? 
Včasih so starši grozili: »Če se ne boš učil, boš 

šel delat v A l p i n o ! «  O d  takrat mi j e  ostal, o b  misli 

na Alpino, nekakšen neprijeten občutek. Tako sem 

si dejala, da grem delat kamorkoli, samo v Alpino 

ne. A se zarečenega kruha največ poje. Ko so zaprli 

delovna mesta v rudniku, sem iskala zaposlitev in 

danes sem zaposlena prav v Alpini. Tega j e  sedaj že 

šestnajst let. 

In kaj delate v Alpini? 
Zaposlena sem v šivalnici, na športnem oddel

ku, Večinoma na pripravi. Delo obsega označevanje 

posameznih delov, lepljenje, obračanje, dodajanje 

ojačil, zavezovanje vezalk in podobno. Večinoma 

vse kar ni šivanje. Včasih pomagam tudi pri šivanju. 

Na športnih vzorcih vso pripravo naredim sama. 

V redni proizvodnji opravljam določene faze. Se

daj, ko je  manj zaposlenih, je  potrebno obvladati 

več zadolžitev. Nekatere faze se delajo dalj časa, 

nekatere manj, zato si med seboj pomagamo. V 

toliko letih dela sem spoznala čevelj. Predvsem je  

pomembno, da imam rada ročno delo. 

Omenili ste, da si med seboj pomagate. 
Na primer, jaz delam fazo, ki potrebuje le ne

kaj minut za izdelavo posameznega kosa. Za tem 

se opravlja delo, ki potrebuje za izdelavo veliko več. 

Ko je moje opravilo končano in potrebuje sodelavka 

pomoč pri izvedbi njenega dela, j i  pomagam, tako 

da hitreje dokončamo in se lahko operacija nadalju

je  naprej. Včasih eno fazo delajo tudi tri delavke. 

Se je delo v zadnjih desetih letih kaj spre
menilo in kako? 

V primerjavi z delom pred desetimi leti j e  razlika 

zelo velika. Potrebno j e  delati hitro in zelo dobro. 

Vendar imam zelo dober kolektiv, kar delo zelo 

olajša. Včasih je  bilo tudi več časa za druženje med 

delom, danes si tega ne moremo več privoščiti. 

Katerih izdelkov izdelate največ? 
Največ se izdeluje tekaških čevljev, nekoliko 

manj pohodne obutve. Pohodna obutev je  za izde

lavo zelo zahtevna, ker so čevlji težki. 



> Tanja Roje 
Kronegger 

Kaj je bilo vaše najlepše darilo v Alpini? 
Ko je  prišel predsednik uprave, in mi čestital, ker 

sem postala delavka meseca. Sreča, da imam dobro 

srce. Tako sem bila presenečena, da sem ostala brez 

misli in brez idej. Tistega dne se še dobro spomin

jam. Sedela sem za strojem, kjer sem lahko dobro 

videla vrata. Takrat sta vstopila predsednik uprave 

Matjaž Lenassi in delavski direktor Janko Rejc. 

Včasih prehitro kaj rečem in takrat sem komentirala: 

»Kaj je  že spet narobe, ker j ih je  toliko tu.« Nobena 

sodelavka ni hotela nič povedati. Tudi mizo so mi 

pospravile, tudi stekleničko vode, ki j o  imam pona

vadi poleg sebe. Ustavili so se pri mojem stroju in mi 

povedali, da so me sodelavke predlagale za delavko 

meseca. Nisem vedela, kaj bi rekla. Bilo je popolno 

presenečenje. Dobila sem spodbudo za naprej. Priz

nanje je  potrditev, da delam dobro in da prispevam 

k naši skupnosti. 

S čim se najraje ukvarjate v prostem času? 
Za šport nisem najbolj navdušena, zelo rada pa 

zbiram starine. Omare, mize, stole, razne predmete. 

Hišo, ki j o  obnavljava z možem, bi rada opremila s 

starimi predmeti. Nekaj je  že bilo v tej hiši, drugače 

pa je  težko najti prave starine. Veliko teh predmetov 

je  bilo uničenih. Na srečo pa se še vedno najdejo 

zelo zanimivi ostanki preteklosti. Renoviranje je  moj 

najljubši hobi. Včasih se odpravim tudi na sejem sta

rin. A l i  pa vprašam pri prijateljih in znancih, če ima

j o  še kaj shranjenega na kakšnem podstrešju. Zelo 

rada berem, pred kratkim sem se lotila pletenja. 

Zaupajte nam še kje ste letos preživeli do
pust? 

Letos smo se na dopust odpravili na otok Pag, v 

apartma. Z možem sva najprej mislila, da bova do

pust preživela sama, potem pa sva imela družbo. 

Na počitnicah sta se nama pridružila sin in njegovo 

dekle. 

Predvidevam, da imate že starejše otroke? 
Fanta sta stara dvajset in enaindvajset let. 

Včasih je  kar smešno, ko pomislim, da j u  spreje

m a m  še vedno kot otroka, jaz pa sem v teh letih 

že skrbela za oba. Ko sem imela prvega, sem bila 

stara osemnajst let. Tako se časi spreminjajo. Oba 

sicer še živita doma, mlajši gre v prvi letnik fakultete 

za računalništvo in informatiko, starejši pa študira 

strojništvo. Moram pa priznati, da sta zelo pridna in 

rada pomagata. 

Tanja Roje Kronegger 

Tanja Roje Kronegger, tržno 

komuniciranje, delavka meseca 

julija 

Tanja Roje Kronegger 
Na fakulteti sva bili kolegici. In po nekaj letih sva se srečali v Alpini. 

Preprosta in nasmejana Tanja je zgovorna, zato je to le delček najinega 
pogovora, prežetega s smehom in solzami. 

Je t o  tvoj  prvi intervju, pri katerem t i  
odgovarjaš na vprašanja? 

Da, pravzaprav je t o  res moj prvi osebni intervju. 
Pred leti, ko sem se ukvarjala s stanovanjsko proble
matiko mladih, sem sicer dala izjavo za Val 202, am
pak nikoli doslej še nisem odgovarjala na vprašanja, 
ki se tičejo mene in mojega življenja. 

Kaj t i  priznanje za delavko meseca pomeni? 
5 priznanjem sem dobila potrditev, da sem dobro 

naredila to, kar sem delala. Dobila sem povratno in
formacijo, da so moje delo opazili in da so opazi
li tudi pozitivni rezultat. Upam, da mi bo uspelo t o  
ohraniti in se še naprej boriti za dobro v podjetju. 
Pohvala res ogromno pomeni. Že prva pohvala pred
sednika uprave na dnevu Alpine, ki je  veljala celot
nemu oddelku, oziroma vsem, ki so pomagali, je  bila 
izrednega pomena. Ni treba veliko, da so ves trud, 
delo in neprespane noči pozabljene. 

Je bila organizacija praznovanja 60-letnice 
Alpine zate izziv? Je bil to velik dogodek? 

Ta dogodek je  bil izreden zalogaj in velik izziv. 

Bilo me je  strah. Že lani, ko smo začeli s pogovo
ri o tem in je bilo vse skupaj še zelo daleč, sem se 
spraševala, ali sem se sploh sposobna spoprijeti s 
tem izzivom, ali mi bo uspelo izpeljati dogodek do 
konca. Zdaj, ko je za mano, sem neizmerno vesela 
in bogatejša za pomembno izkušnjo. Ogromno sem 
se naučila. Sedaj vem, kje so možne napake, kje so 
vrzeli in kako jih prebroditi. Bil je  to velik dogodek 
zame, največji do sedaj. 

Kot pristno mestno dekle, Ljubljančanka, 
kako si se navadila na delo v Žireh, na vožnjo in 
na Alpino? 

Še vedno se navajam. Pot je  kar dolga in kar je  še 
pomembneje, lahko je nevarna. Prevečkrat se zalo
tim, da nisem popolnoma zbrana in skoncentrirana 
na vožnjo. Razmišljam o službi, načrtujem, rešujem 
težave. To je  ena plat. Druga, bolj pozitivna pa je ta, 
da je  t o  čas zame. Da se v tem času uspem pogovoriti 
sama s seboj, se pomiriti in delno odklopiti službene 
zadeve. Tako se lahko doma z možem pogovarjava 
tudi o drugih stvareh. 



V Alpino si prišla aprila 2006 kot organiza
torka odnosov z javnostmi. Je t o  tvoja prva za
poslitev? 

To je  moja prva redna služba. Prej sem delala na 

projektih, predvsem preko Študentske sekcije Slo

venskega društva za odnose z javnostmi. V tej sek

ciji sem se pred več kot šestimi leti prvič dotaknila 

področja odnosov z javnosti in se odločila, kaj želim 

delati. Sekcija mi je omogočila, da sem teorijo s fa

kultete lahko preizkusila v praksi. Organizirali smo 

izobraževanja za študente, na katerih so predavali 

strokovnjaki za odnose z javnostmi. Sodelovala sem 

pri pripravi kongresov s področja odnosov z javnost

mi. Eden večjih projektov v tistem času je  bil vezan na 

temo stanovanjske problematike mladih, ki je  bil tudi 

osnova za moje diplomsko delo. 

Kako bi laiku razložila, kaj so odnosi z jav
nostmi? 

Vsaka organizacija deluje v nekem okolju in ne 
more delovati izolirano. Zato mora komunicirati z 
relevantnimi javnostmi, z vsemi tistimi, ki vplivajo 
na njeno delovanje ali organizacija vpliva nanje. V 
grobem delimo javnosti na interno javnost, to so za
posleni, in zunanje javnosti, ki so na primer lokalna 
skupnost, finančne javnosti, mediji, potrošniki itd. 
Strokovnjak za odnose z javnostmi je tisti, ki skrbi za 
dobro in učinkovito komunikacijo med organizacijo 
in vsemi omenjenimi javnostmi. Je povezovalec obeh 
strani, ki zna na pravilen način predstaviti situacijo. 
Običajno se poslužujemo odnosov z javnostmi zgolj 
v kriznih situacijah, ko je treba reagirati na negativne 
novice v medijih. Toda to ni dobro. Odnose z mediji 
je treba graditi. Komuniciranje mora biti kontinuira
no, sporočati je treba tako dobre kot slabe novice. 
Žal so mediji danes precej senzacionalistični, pišejo 
večinoma o slabih stvareh, ker to pritegne bralce. Tudi 
podjetja se morajo zavedati pomena komunikacije, 
saj se običajno odzovejo le, ko se je treba braniti. Al i  
pa, ko želijo nekaj objaviti oziroma povedati javnosti. 
Toda z mediji je  treba graditi vzajemne in dolgoročne 
odnose, ki pomagajo graditi imidž ter prepoznavnost 
podjetja in blagovne znamke. V Sloveniji se premalo 
zavedamo vpliva odnosov z javnostmi. 

Se strinjaš z rekom, da več glav, več ve? 
Strinjam se s tem, ker ne moremo biti vsi stro

kovnjaki za vse. Vsak obvlada svoje področje in če 
združimo znanje in ideje, delamo učinkoviteje in 
boljše. Timsko delo je osnova, če želimo narediti ne
kaj res dobro in učinkovito. 

Kaj je pomembno za uspešno timsko delo? 
Odkrita komunikacija in pošteni medsebojni od

nosi. Pomembno je, da se člani tirna zavedajo, da 
delamo za skupen cilj, za Alpino. In da se ne sme
mo spuščati na osebni nivo, temveč se dela na nivoju 
vlog, ki j ih posamezniki igrajo v podjetju. Pomembno 
je samo to, kako je  opravljeno delo in kako bi lahko 
to naredili še boljše. 

Kaj t i  pri tvojem delu najljubše in česa ne 
maraš? 

Zelo rada organiziram dogodke. Pri organizaciji 
je  veliko dela, ampak na koncu je  super občutek, ko 
vidimo, da je nekaj uspelo, da so bili ljudje zadovoljni 

in so se imeli lepo. Manj rada pa imam birokratska 
pisarniška opravila, kot so zbiranje ponudb, pogajan
ja za nižje cene in podobno. 

Osemurni delavnik pogosto podaljšaš. 
Vožnja v Ljubljano t i  vzame tudi nekaj časa. 
Kako se sproščaš in polniš baterije? 

Trenutno se spet odločam za jogo in dvakrat 
tedensko sproščanje ter nabiranje energije. Sicer pa 
obožujem pogovore ob kavicah s prijatelji in druženje 
ob igranju družabnih iger. Konci tedna pa so rezervi
rani za družinske obveznosti - moža ter moje in njeg
ove starše. In seveda vse prijatelje, za katere sicer ni 
časa. 

Imaš veliko prijateljev. Je prijateljstvo zate 
vrednota? 

Vsekakor. Včasih sem mislila, da je  pomembno, 
da imaš veliko prijateljev. Sedaj seje krog skrčil. Imam 
prijateljico iz osnovne šole, ki je  gluha in se še vedno 
dobivava. Še vedno sem veliko s prijateljico iz gimna
zije. Z možem sva si ustvarila svoj krog prijateljev, s 
katerimi se radi družimo in se res dobro razumemo. 
Veliko mi pomeni, da imam okrog sebe ljudi, ki j ih 
imam rada in j im zaupam. 

Kakšen bi bil tvoj  idealen dan? 
Idealni dan bi bil dan, ko mi ne bi nihče vnaprej 

določil kako in kaj. Začel bi se z jutranjo kavo na pro
menadi, dobro knjigo in opazovanjem ljudi. Spreho
dila bi se po Stari Ljubljani in uživala v sončnem dne
vu. Dobila bi se s ljudmi, ki j ih že dolgo nisem videla. 
Upoštevajoč, da bi bil moj mož dopoldne v službi in 
tega ne bi mogel deliti z mano, bi popoldne preživela 
v njegovi družbi. 

Verjetno je bil tudi letos na Hvaru kakšen 
idealen dan? 

Na Hvaru sva si z možem vzela veliko časa zase. 
Ni se mudilo, ni bilo sestankov, vse je bilo spontano. 
Sedela sva v senci in igrala »naseljence« ter brala. 
Grela sva se na soncu, hladila v morju in s polnimi 
pljuči dihala morski zrak. 

Kaj pri ljudeh najbolj ceniš? 
Odprtost in da znajo povedati, kar mislijo. 

Ti uspe najti čas za stvari, ki so zate pomemb
ne? 

Ogromno mi pomeni moja družina, mož, starši, 
sestra in babica. Žalostna ugotavljam, da si zadnje 
čase premalokrat vzamem čas zanje. Vedno bolj se 
zavedam, da je  življenje minljivo in zato je vredno iz
brati prioritete. 

Kje se vidiš čez dvajset let. Kdaj razmišljaš o 
tem, da bi se lotila česa novega, drugačnega? 

Večkrat, ampak potem vedno znova ugotavljam, 
ali je  t o  res to. Trenutno bi si želela biti nekje na sa
motnem otočku, kjer bi imela majhno kolibo, v kateri 
bi vsak lahko dobil pijačo po ugodni ceni. Za svojo 
dušo pa bi ustvarjala. Izdelovala bi izdelke iz gline. 
Čutim, da bi morala izživeti svojo ustvarjalno žilico, 
ki sem j o  podedovala po svojem pradedku Maksimu 
Gaspariju. Danes za to še nimam časa. 

Katja Urbančič 



V slovo 
Naši dragi nam ostanejo v spominih 
po lepih rečeh, naj misel nanje ne 
zbledi in v srcih naj ostane. 
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Konec junija smo izrekli poslednje slovo naši upokojeni delavki iz obrata 
Gorenja vas Mariji Pustavrh, rojeni Klemenčič, v Gorenji vasi dne, 27. januarja 
1942. 

Končala je poklicno šolo za kvalificirano prešivalko obutve. V letih od 
septembra 1958 do konca leta 1964 je delala v tedanji obrtni delavnici Čevljar 
Gorenja vas, ki se je januarja 1965 priključila Alpini. V obratu Gorenja vas je 
opravljala delo prešivalke, kasneje pa delo kontrolorja zgornjih delov. Upokojila se 
je februarja 1994. Marijo Pustavrh bomo nekdanji sodelavci in upokojenci Alpine 
ohranili v dobrem spominu. 

V prvih dneh julija smo se poslovili od dolgoletnega upokojenca Alpine 
Janeza Žaklja, rojenega, 12. aprila 1925, na Dobračevi pri Žireh, bivajočega 
Loška cesta 47 v Žireh. Bilje kvalilficiran čevljar. V Alpini seje zaposlil marca 1946. 
Opravljal je različno zahtevna dela v montažnih oddelkih. Upokojil se je avgusta 
1966. Janeza Žaklja bomo ohranili v lepem in trajnem spominu. 

V začetku septembra smo se poslovili od naše upokojene delavke Marije 
Lazar, rojene Kavčič, dne, 31. 8. 2007, v Žireh, bivajoče Tabor 9 v Žireh. 

Marija Lazarje svojo delovno pot v Alpini pričela januarja 1948. Priučila se je 
del v montažnih oddelkih, ki jih je z vso vestnostjo opravljala. Leta 1966 ji je bila 
priznana interna polkvalifikacija za dodelovalko obutve. Obvladovala je zahtevne 
faze pri izdelavi spodnjih delov čevljev. Upokojila se je v oktobru 1976. Sedaj se od 
Marije Lazar za vedno poslavljamo. Ostala nam bo v trajnem spominu. 

Sredi septembra smo izrekli poslednje slovo našemu upokojenemu delavcu 
Ivanu Pečelinu, rojenemu, 15. 9.1924, v Ljubljani, stanujočemu na Pionirski poti 
10 v Žireh. 

Ivan Pečelin se je z delom v Alpini prvič srečal decembra 1951. leta. Njegova 
delovna pot čevljarja in kasneje visoko kvalificiranega delavca je bila pestra. Od 
proizvodnega delavca in kasneje mojstra oddelka, je napredoval do kontrolorja 
končnih izdelkov. Upokojil se je kot vodja kontrole gotovih izdelkov. S svojo 
natančnostjo in vestnostjo je bil cenjen in zanesljiv delavec. 

Njegova življenjska pot je končana. Ivana Pečelina bomo ohranili v lepem 
spominu. 

Prehitro in nepričakovano smo se vseptembru poslovili od našega upokojenega 
delavca Franca Mura, rojenega, 22. februarja 1933, v Podgori v Poljanski dolini. 

Franc Mur bivajoč v Žireh, na Triglavski ul. 1, je kot kvalificiran čevljar svojo 
delovno pot v Alpini pričel marca leta 1955. Opravljal je normirana dela, kasneje 
je delal na odpravi ozkih grl, kontroli in oddaji gotove obutve iz proizvodnje in 
še marsikaj. Invalidsko se je upokojil februarja leta 1991. Dobrega in vestnega 
upokojenega delavca iz lahke montaže bomo ohranili v trajnem spominu. 

Prve oktobrske dni smo se poslovili od dolgoletne delavke in upokojenke 
Jelice Diklič, rojene 14. julija 1921, stanujoče v Žireh, delavke iz splošno 
kadrovske službe. 

Jelica Diklič je z delom v Alpini pričela na obračunu plač novembra 1947, 
kasneje je opravljala referentska dela na socialnem zavarovanju delavcev. Pri 
svojem delu je bila vestna in prizadevna. Delo v kadrovski službi je opravljala do 
upokojitve septembra 1977 leta. Po upokojitvi je odšla iz Žirov, vendar je bila 
vedno del nas - Alpine in Žirovcev. Našo nekdanjo sodelavko bomo ohranili v 
trajnem in lepem spominu. 

SODELAVCA 
MIHAELA SELJAKA 
NI VEČ 

Kar obstali smo tisto jutro, ko 

smo izvedeli, da sodelavca Mihae

la Seljaka, rojenega 29. septembra 

1963 ne bo več med nas. 

Vedeli smo, daje  sodelavec Miha 

že od pomladi naprej bolehal in je na 

bolniški, ker ga ni ubogalo srce. Mi

hael je prestopil prag tovarne že ta

koj po osnovni šoli. Da bi si prislužil 

kak dinar, je v času počitnic delal v 

različnih oddelkih. Po osnovni šoli 

se je odločil za čevljarskih poklic. 

Končal je  poklicno šolo za izdeloval

ca spodnjih delov obutve v Žireh. V 

oddelku sekalnice je že kot kvalifici

ran delavec začel delati aprila 1981 

ter tam ostal do služenja vojaškega 

roka. Poln mladostne zagnanosti in 

energije, se je po prihodu o d  vojakov, 

vrnil marca 1983 v oddelek montaže 

šal, kjer so potrebovali kvalificirane 

delavce. Aprila 1989 je bil premeščen 

v vratarsko službo, kjer je opravljal 

dela varnostnika in vratarja. Znanje 

s področja gasilstva mu je prišlo še 

kako prav. Miha je kot vnet gasilec 

rad sodeloval v prostovoljnih akcijah 

in ob gašenju požarov. Zaradi orga

nizacije dela v vratarski službi, je leta 

2000 zopet pričel delati v proizvodnih 

oddelkih, najprej v oddelku brizgane 

obutve, kasneje v oddelku termopla-

stov. Do dela je imel odgovoren od

nos, s sodelavci seje dobro razumel. 

Imeli so ga radi, ga razumeli in m u  

bili v oporo v težkih dneh. Miha se je 

razdajal med službo in domom, kjer 

je  bil v oporo materi in bratu, ki ga 

bosta najbolj pogrešala. Z dušo je  bil 

gasilec, vedno pripravljen pomagati. 

Sedaj se je njegovo srce ustavilo. Nič 

več ne bo vsakodnevnih obveznosti, 

skrbi in veselja, ki ga je prinašal v od

delek termoplastov in med domače. 

Pogrešali bomo sodelavca Mihaela 

Seljaka, njegov korak ... toda v naših 

mislih bo še vedno z nami. 

Počivaj v miru, sodelavec Miha! 

Ne bomo te pozabili, saj si bil del 

nas. 



Kadrovske novice 

JUNIJ 

V Žireh smo dobili novo sodelavko v prodaji modne obutve Brigito 
France in vodjo oblikovanja in analiziranja cen Sanela Ibrišimoviča. Za
poslovali smo tudi v prodajalnah, in sicer: Majo Možina,  v prodajalni v 
Žireh in za nadomeščanja, Matejo Peroša v prodajalni v Kopru, Andre
j o  Rems v prodajalni v Kamniku ter Natašo Krive v prodajalni v Novem 
mestu. 

Z delom so v tem obdobju prenehali: Lidija Kobal, poslovodkinja 

prodajalne Kranj 1, Trček Peter, vzdrževanje, Boštjan Casar in Samir 
Džaferagić, prodajalna Ljubljana 9 Diamant, Niko Gantar, oddelek ma

loprodaje v tujini. Delovno razmerje je  prenehalo tudi Andražu Kopaču, 
pomočniku uprave. 

JULIJ 

V oddelku grosistične prodaje smo zaposlili Mitjo Bežana, v izvozno 

uvozno operativi pa Sašo Dolenec. V prodajalni Alpina Domžale 1 je 

delo nastopila Leja Ravnik, v novo odprti prodajalni Velenje 2. so se 

zaposlile A n j a  Otorepec, Angelca Krajnc in Stanislava Urnat 

Odhodov je bilo v juliju kar veliko. Z delom so zaključili: Silva 
Malovašič in Darinka Čadež iz vzorčne delavnice, Jože Modic in Mi
lica Kogovšek iz sekalnice, Miroslav Beljak iz termoplastov. Z delom je 

prenehala Sonja Potočnik oddelek lahka montaža, Milan Oblak  iz 

vzdrževalne službe, Goran Knežević iz prototipne modelirnice, Polon
ca Kopina  iz športne šivalnice, Aleš Velikonja  iz skladišča in odpreme, 

Primož Kopač iz nabave, Marjan Vujičić iz prodajalne Ljubljana 8. 

AVGUST 

Delovno razmerje smo sklenili z dvema novo zaposlenima, in sicer: z 

Berto Rampre v oddelku brizgane obutve in Jurijem Frankom v oddel

ku projekt mladi raziskovalec - vodja projektov. 

V avgustu je  bilo veliko odpovedi delovnih razmerij. Z delom so 

prenehali: Ramiza Sefić oddelek vodenja modnih programov, Nataša 
Kopač, Simona Frelih in Jana Jereb iz oddelka športna šivalnica, Stan
ko Kranjc direktor maloprodaje, Alojz Modic iz končne kontrole, Si
m o n  Omejec iz modelirnice, Rok Oblak, produktni vodja športnega 

programa, Stanislav Stanonik iz skladišča materialov, A n a  Posedi iz 

montaže lahke obutve, Mihael Seljak iz oddelka termoplastov. Z delo

vnim razmerjem sta prenehali tudi prodajalki Irena Tibaut  iz prodajalne 

Murska Sobota 2. in Marjeta Žužek iz prodajalne Ljubljana 8 - BTC. 

Ob vstopu v tretje življenjsko obdobje 

Lidiji Kobal dosedanji poslovodkinji prodajalne Kranj, Silvi 
Malovašič in Darinki Čadež iz vzorčne delavnice, Jožetu Modicu  iz 

sekalnice, Miroslavu Seljaku iz oddelka termoplasti, Milici Kogovšek 
iz oddelka sekalnica in Alojzu Modicu  iz oddelka končne kontrole, so

delavcem, ki so izpolnili pogoje za upokojitev in odhajajo iz naše delovne 

sredine, želimo srečno nadaljnjo pot v življenju. 

Ob prestopu v tretje življenjsko obdobje j im želimo obilo zdravja. 

Predvsem pa, da bi se odpočili od delovnega tempa, našli veselje v drob

nih stvareh in si življenje organizirali po svojih željah ter zaživeli mirno in 

zadovoljno še naprej. 

Jubilanti Alpine 
ob dopolnjeni delo
vni  dobi 

Jubilanti Alpine ob dopolnjeni 

delovni dobi. 

Vsem jubilantom ob dopolnitvi 

za 30 let in 20 let delovne dobe v 

Alpini čestitamo. Skupaj z nami že 

vrsto let soustvarjajo Alpino z vest

nostjo in odgovornostjo do opravl

jenega dela. 

Prejemniki jubilejnih nagrad v 

tretjem trimesečju leta 2007 so: 

Za 30 let delovne dobe v Alpini: 

Danica Verk - Celje 1, Dragica 

Jurgec - Ptuj 1, Dragica Sabotin 

- Murska sobota 1, Boris Markelj 

- program športne obutve, Marija 

Jelovčan - prikrojevalnica, Cvet

ka Trček - prikrojevalnica, Mojca 

Kopač - šivalnica, Jana Kokelj 

- šivalnica, Dragica Kokelj - lah

ka montaža, Damjanka Pagon 

- lahka montaža, Danica Demšar 

- brizgana obutev, Anica Trpin 

- vzorčna delavnica, Nijaz Šehič -

termoplasti, A n a  Gruden - termo

plasti, Franc Možina  - vzdrževalni 

obrati. 

Za 20 let delovne dobe v Alpini: 

Vida Petrič - Ljubljana 1, Mira 

Milavec - Ljubljana 5, Jelka Mur 

- vzorčna delavnica, Metka Mla

kar - prikrojevalnica, Kristina Bo

gataj - šivalnica, Cecilija Mlinar 

- lahka montaža, Ida Potočnik 

- lahka montaža, Vesna Lapajne 

- lahka montaža, Jožica Demšar 

- brizgana obutev, Vida Benedičič 

- rezalniki, Irena Osredkar - težka 

montaža, Marko Kramperšek 

- orodjarna, Marko Novak - orod

jarna, Miran Jesenko - odprema 

in skladišče gotovih izdelkov. 

V tem obdobju ni bilo prejem

nikov za 10 let delovne dobe v Al

pini. 

Kadrovske novice in v slovo 

pripravlja Irma Dolenec 



Zirovska noč - prireditev, kjer se veliko dogaja 
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Gasilci PGD Žiri so skupaj z Občino Žiri, 23. junija, na parkirišču Alpine organizirali prireditev Žirovska 

noč. Dogajanje se j e  pričelo v petek, 22. junija, z veseloigro Zakonci stavkajo v izvedbi Športno kulturnega 

društva Mekinje. Prireditve so se nadaljevale v soboto, ko je bila predstavitev lokalnih društev, podjetnikov, 

turističnega društva, pripravili so atletski troboj, igre za otroke, nastopil je  čarodej. Prisotne je  navdušila 

predstavitev dela policije, kjer so pokazali delo s službenimi psi, konjenike, spretnostno vožnjo, helikoptersko 

reševanje. V večernih urah sta nastopila še Werner  in Brigita Šular, za ples pa j e  zaigral Max bend. 

Jožica Kacin 

V petek zvečer so zaigrali člani 
Športnega kulturnega društva iz 

Mekinj. Z veseloigro Zakonci stavkajo, 

so izvabili marsikateri prisrčen, včasih 
pa tudi trpek nasmeh. 

4 
Člani PCD Žiri so bili kljub obilici dela 

dobre volje in nasmejani. 

Člani komorne zasedbe Trio Sera-

pim Klemen Kartin - orgle, Marta 

Močnik - Pire - sopran in Jure 

Gradišnik - trobenta. 

Spremembe v upra
v i  Občine Žiri 

V juni ju sta se v upravi 

Občine Žiri zgodili  dve spremem

bi. Marko Mrlak je  bil imenovan 

za podžupana občine, za vršilca 

dolžnosti direktorja občinske 

uprave pa Franci Kranjc. 

Jožica Kacin 

Jože Peternelj - Mausar častni občan 
občine Žiri 

25. junij je praznik občine Žiri. O b  tej priložnosti je  bila v Galeriji 

DPD Svoboda na predvečer praznika slavnostna seja občinskega sveta. 

Nagrajence in zbrane je  nagovoril župan občine Žiri Bojan Starman. 

Sledila je  podelitev priznanj. Naziv častnega občana občine Žiri je  kot 

priznanje za dolgoletno ustvarjalno delo, prejel, kot je  bilo navedeno 

v obrazložitvi, kulturni ambasador Žirov, slikar in pisatelj Jože Peternelj 

- Mausar. Priznanje občine Žiri so podelili: Marici Albreht za dolgoletno 

ohranjanje in poučevanje veščine klekljanja na Žirovskem, Viki ju Žaklju 

za 60-letno delo v Pihalni godbi Alpina ter dolgoletno glasbeno 

udejstvovanje in Društvu tabornikov Žiri - Rodu zelenega Žirka, za 

uspešno 50-letno delo pri vzgajanju v taborniškem duhu in skrbi za 

naravo. Podeljena so bila tudi tri priznanja župana. Prejeli so j ih: Rado 

Jan, za dolgoletno delovanje na področju kulture v Žireh, Adol f  Križnar, 

za dolgoletno družbeno in politično udejstvovanje v Žireh, Peter Naglič 

za ustvarjalni prispevek k razvoju kraja, Al fonz Zajec, za velik prispevek 

k ohranjanju kulturne dediščine Žirov. 

Prireditev je  povezovala Martina Mlakar, za glasbeno popestritev 

pa je  poskrbela Pihalna godba Alpine. Na koncu se je  za izkazano 

čast zahvalil Jože Peternelj - Mausar. Povedal je, da j e  dobil že veliko 

priznanj. Častni občan pa je  postal v Žireh, v svojem rojstnem kraju. To 

m u  veliko pomeni, zato je t o  zanj največje priznanje. 

Jožica Kacin 

Trio Seraphim je v 
okviru poletnega 
orglerskega ciklusa 
nastopil v Žireh 

23. junija je  v žirovski župnijski 

cerkvi nastopila skupina Trio Se

raphim. Koncert j e  bil v okviru 6 .  

poletnega orglerskega ciklusa, ki 

ga pripravlja Slovensko orglarsko 

društvo. Trio Seraphim sestavljajo 

visoko šolani slovenski glasbeniki. 

Skupina je  bila ustanovljena leta 

2006. Poleg izvajanja baročne 

glasbe, načrtno spodbujajo na

stanek novih slovenskih del za 

svojo zasedbo. 

Jožica Kacin 
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Razstavo mag. Barbare Kastelec 
je v galeriji Kresija v Ljubljani 

odprl župan mestne občine 

Zoran lankovič. Umetničine 
slike je predstavila umetnostna 

zgodovinarka Nadja Gnamuš. 

Kolesarski krog 
privablja vedno 
več ljubiteljev tega 
športa 

V soboto, 25. avgusta, je  

bil na parkirišču Alpine štart 

žirovskega kolesarskega kroga. 

Prireditev v Žiri vsako leto privabi 

več ljubiteljev tega športa. Kot 

običajno so bile rekreativcem na 

voljo tri različne proge. Največja 

udeležba je  bila na najdaljši, 58 

kilometrov dolgi poti. O d  skupno 

191 udeležencev, j ih je  najtežjo 

varianto izbralo kar 138. Kolesarje 

je  na cilju, t o  je  na parkirišču 

Alpine, čakal topel obrok. Da 

so bili tako z organizacijo kot 

ostalim zadovoljni, se je  slišalo 

vsepovsod. Zgovoren pa je  tudi 

komentar starejšega udeleženca 

iz Ljubljane. »Živite v čudovitih 

krajih. Utrujen sem, toda vesel, 

da sem prišel med vas.« 
Jožica Kacin 

Delovno poletje 
umetnice mag. 
Barbare Kastelec 

Letošnje poletje je  bilo za 

mag. Barbaro Kastelec, kot je  

povedala, zelo delovno. Junija in 

julija je  pod naslovom V kaj se 

zaljubljam predstavila svoja dela v 

Galeriji Herman Pečarič v Piranu. 

Sodelovala je tudi na skupinski 

razstavi v Groharjevi galeriji v 

Škofji Loki. Najbolj odmevna 

pa je  bila razstava, ki je  bila v 

mesecu avgustu v galeriji Kresija 

v Ljubljani. Mag. Barbara Kastelec 

j o  je poimenovala Lipov čaj in 

magdalenice. 
Jožica Kacin 

Prvi del prenove v Stari šoli v Žireh 
končan 

V petek, 29. junija, so bili v pritličju Stare šole v Žireh odprti  

prenovljeni prostori Muzejskega društva Žiri. Projekt je nastal v 

sodelovanju Občine Žiri, Muzejskega društva Žiri, Turističnega društva 

Žiri in Slovenskega narodopisnega inštituta Urban Jarnik iz Celovca in 

j e  delno sofinanciran iz sredstev Evropske unije. Obnova objekta s tem 

še ni zaključena in se b o  nadaljevala jeseni. Stara šola naj bi postala 

kulturni center Žirov. 

V žirovskem muzeju so si obiskovalci do nedavnega lahko ogledali 

čevljarsko in čipkarsko zbirko, zbirko umetniških del žirovskih slikarjev 

in zbirko iz NOB. Odslej je  v pritličju zbirka z naslovom Pozdravljeni 

ljubitelji utrdb. V njej j e  z besedami in slikami prikazana zgodba 

rapalske meje. Besedilo in izbor slik je  delo zgodovinarke Vlaste Pečelin, 

zbirko pa je oblikovala arhitektka Beta Poljanšek Koman. Na ogled je  

dokumentarni f i lm z naslovom Skrivnostne utrdbe, avtorja arhitekta 

Aleksandra Jankoviča Potočnika (avtor prve knjige o Rupnikovi liniji) in 

Dobravka Gecana. Beta Poljanšek Koman je  pripravila pregled poteka 

del v Stari šoli. Ker so Žiri povezane s čipkami in čevljarstvom in so bile 

tudi prve zbirke muzeja posvečene tema področjema, so v posebnem 

prostoru uredili čevljarski kot in razstavili nekaj čipk. Na ogled je  tudi 

velika črna omara, ki j e  bila del opreme kabineta generala Rupnika. Po 

vojni je  bila zaplenjena. Za delovanje čevljarske šole, j o  je  pridobil Peter 

Naglič. Preden j o  je  odkupilo Muzejsko društvo, je  bila last podjetja 

Poliks. Kot zanimivost lahko povemo, da so o b  odprtju novih prostorov 

na dvorišče stavbe pripeljali tudi mejnik številka 39/29, ki so ga našli v 

reki Osojnici. 
Na prireditvi je  zbrane pozdravil župan občine Žiri Bojan Starman. 

Gost večera je  bil prof. Tomaž Pavšič, ki je  govoril o rapalski meji, njenem 

pomenu v preteklosti in danes. Novo pridobitev (prostore in zbirke) je  

predstavil predsednik Muzejskega društva Žiri Miha Naglič. Miha Naglič 

je tudi avtor vodnika po muzejski zbirki in utrdbah okoli Žirov, ki je  

izšel ob tej priložnosti in nosi naslov Pozdravljeni, ljubitelji utrdb! Štirim 

damam, ki so se posebej potrudile pri projektu obnove Stare šole, se 

je  s šopkom zahvalil župan občine Žiri Bojan Starman. Prejele so ga: 

Ida Filipič Pečelin, vodja investicije, Olga Vončina, vodja projekta, Beta 

Poljanšek Koman, arhitektka in Vlasta Pečelin, zgodovinarka. Program 

so z glasbenimi vložki popestrili člani kvarteta kljunastih flavt Air. 

Jožica Kacin 

% 
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50 let taborništva v Žireh- Rod Zelenega 
Žirka je obeležil svoj praznik 

»Kar je športniku njegovo orodje in glasbeniku njegovo glasbilo, je  ta

borniku narava. Brez nje ostane taborništvo le klubska aktivnost brez glo

bine doživljanja, ki je  možno le v naravi. Izkoristi vsak trenutek, vsako ak

tivnost za njeno spoznavanje, občutenje in doživljanje,« je v taborniškem 

priročniku napisal nekdanji načelnik Zveze tabornikov Slovenije Milko 

Okorn. V petek, 12. oktobra, so v dvorani DPD Svobode žirovski taborniki 

pripravili prireditev, kjer so zbranim pokazali svoje delo ter obudili spomi

ne na prehojeno pot. 
Uradno so z delom začeli 30. maja 1957, ko je bil sklican občni zbor. 

Glavni pobudnik in vodja tabornikov je  bil Tomaž Kržišnik (akademski 

slikar), ki je t o  dejavnost spoznal, ko je bil v koloniji pri Fazani. Na ustanov

nem zboru je  vodstvo prevzelo ugledno članstvo. Glavar oziroma starešina 

Obiskovalci so se ob fotografijah, je  bil zdravnik Karel Bernik, načelnik pa profesor Miroslav Žlajpah. Pri delu 

plakatih, glasilu Sledi in kronikah, j im je pomagal Toni Žakelj, (telefonist v Alpini). Tudi Alpina je prispevala 

1(1111« 

sprehodili skozi 50 let tabomištva v 

Žireh. Razstavo so taborniki pripravili v 

Galeriji DPD Svobode. Slika: arhiv RZŽ. 

svoj del. Takrat ni bilo prevoznih sredstev. Tabornike in opremo so na 

želeno mesto večkrat prepeljali s tovornjakom. 

Tone Jesen ko in Zoran Kopač, ki sta bila v prvi generaciji tabornikov 

v Žireh, pa sta zbranim povedala, da so takrat večino poti opravili peš. 

Organizirali so dolge pohode. V lepem spominu j im je  ostalo taborjenje v 

Bohinju. Od tam so se fantje odpravili na Triglav. V taboru so (samega) pu

stili le najmlajšega, sedemletnega Andreja Mlakarja. Vsako leto so taborili 

ob morju, v gorah in drugod, organizirali pohode, vadili, se udeleževali 

taborniških mnogobojev ter dosegali odlične rezultate. Nekakšna prelom

nica tabomištva je bila leta 1970, ko so sprejeli nova pravila. Za starešino 

so izbrali Milana Trojarja, načelnik je postal Mišo Čeplak. Taborniki Zele

nega Žirka so se dela lotili z vso resnostjo. Takratna generacija je  leta 1974 

osvojila tretje mesto na jugoslovanskem prvenstvu. Leta 1984 pa so bili 

taborniki z Borutom Oblakom, Matjažem Dolencem, Markom Kavčičem 

(Kamškom), Janezom Novakom in Igorjem Šorlijem prvi v Jugoslaviji. 
Tudi danes so taborniki v Žireh dejavni na vseh področjih. Na tek

movanjih dosegajo odlične rezultate. Robert Šubic - Žvižg, ki je že dolga 

leta njihova gonilna sila, je povedal, da je v društvu preko sto članov. O 

tem, da je zanimanje za to dejavnost res veliko, je  pričala tudi povsem 

polna dvorana DPD Svobode. S svojim obiskom sta tabornike počastila 

tudi nekdanji načelnik Zveze tabornikov Slovenije Milko Okorn in sedanji 

načelnik Tomaž Strajnar - Blondi. Tomaž Strajnar j im je čestital za pre

hojenih petdeset let in izrazil veselje, da so tudi oni člani 28 milijonske 

družine tabornikov - skavtov, ki delujejo po vsem svetu. Zaslužnim po

sameznim članom Rodu Zelenega Žirka je podelil zahvale in priznanja 

Zveze tabornikov Slovenije. Najvišje, zlato plaketo, je  prejel Rod Zelenega 

Žirka. V imenu vseh ga je prevzel in se za izkazano čast zahvalil načelnik 

RZŽ Dejan Vončina, ki je  obljubil, da bodo taborniki v Žireh še naprej v 

taborniškem duhu nadaljevali začrtano pot. 
V preddverju dvorane so si obiskovalci lahko ogledali imitacijo bivakov 

in ognja ter plakate z zanimivostmi iz sveta tabornikov. V Galeriji DPD 

Svoboda je  bila razstava. Na njej so s slikami prikazali svojo petdesetletno 

zgodovino. V tem času so napisali šestnajst kronik. Leta 1991 so prvič 

izdali glasilo Sledi. Publikacija je izšla tudi ob 50. letnici. V njej je v sliki 

in besedi opisano življenje in delo tabornikov od začetkov do danes. V 

strnjeni obliki je dejavnost označil Robert Šubic, ki je v uvodu jubilejne pu

blikacije med drugim napisal: »Vodile so nas taborniške poti po okoliških 

gozdovih, grapah, hribih in pokrajinah, od Baške, Fažane, Bohinja, Idrijce, 

preko cele Slovenije, po Evropi, pa tja dol do Čila v južni Ameriki. Med lju

di, nova spoznanja in odkritja. In smo pustili sledi ...Tujih je  le del. Sledite 

j im lahko doma, na kavču. V pomoč in izziv vašim potem I «  

Jožica Kacin 

Odslej vam iz 
Krajevne knjižnice v 
Žireh literaturo pri
nesejo tudi na dom 

Tudi letos so v mesecu avgustu 

v knjižnici v Žireh pripravili poletne 

delavnice za otroke. Na njih so izde

lovali lutke na kuhalnici, slikali kot 

slikar, izdelovali izdelke iz medene

ga testa in pekli brez pečice. 

Septembra so pričeli z izposojo 

knjig na domu. Tako bodo te us

luge lahko koristili tudi tisti, ki za

radi bolezni ali drugih razlogov ne 

morejo priti v knjižnico. 

Knjižničarka Majda Tre ven 

pravi, da bodo vse, ki bodo zain

teresirani za njihovo dejavnost in 

ki bodo to sporočili v knjižnico, 

enkrat mesečno obiskali na njiho

vem domu in j im prinesli želeno 
literaturo. 

Jožica Kacin 

Vikend športa 
in zabave v Žireh 
- 1 0  letnica priredit
ve, ki jo vsako leto 
pripravijo žirovski 
študentje 

Zadnji vikend junija so žirovski 

študentje pripravili že deseto tradi

cionalno prireditev Vikend športa 

in zabave. Dogajanje vsako leto 

privabi več obiskovalcev. K temu 

pripomore tudi dobra promocija. 

Študenti, poleg ostalih, povabi

j o  tudi člane sorodnih klubov od 

drugod, s čimer pripomorejo k 

poznavanju našega kraja. 

V treh dneh se je  zvrstilo veli

ko aktivnosti, kot so: turnir v street 

ballu, malem nogometu in odbojki. 

Predsednik kluba Gregor Modrijan 

je ob diapozitivih predstavil svojo 

študijsko pot po Ameriki. Številne 

obiskovalce je navdušil koncert sku

pine Šank Rock. V nedeljo dopold

ne so poskrbeli tudi za najmlajše. Z 

nastopom jih je  razveselila Romana 

Kranjčan. 
Jožica Kacin 

»Dviga plamen se iz ognja, s 

taborišča našegaubrani 

glasovi in zven kitare, so stalni 

spremljevalci tabornikov. Tako so 
se predstavili tudi na prireditvi ob 

50.letnici tabomištva. 

Slika: ahirv RZŽ. 



Utrinki iz dneva odprtih vrat Alpine ob 60-letnici. 
V soboto, 7. julija, se j e  v Žireh zbralo več kot 2.000 ljudi, ki so si prišli ogledati proizvodnjo A l p i n e  v dopoldanskem času, 

se udeležili proslave in se veselili s skupino Čuki. Bilo j e  pravo veselje videti zadovoljne in radovedne ljudi na celodnevnem 

dogajanju, ki so s svojo prisotnostjo obeležili rojstni dan, ki ga j e  podjetje letos praznovalo. Več o obletnici b o  predstavljeno 
v posebni številki časopisa Delo življenje. 
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